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Vsi naši predsedniki
Predsednik ZLSD: Ne bom 
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Priprave na volitve in referendume 

Pustna reportaža 

"Planica" v Kotah 

Kaj je s kabelsko TV
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1 Izdelovanje drobnih
| tekstilnih izdelkov! °'°a ™m‘" S'P'Pesnica 15, Šentjur 

Tel.: 063/743-725
NOVO! ■ NOVO! ■ NOVO! ■ NOVO!
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Ul. Leona Dobrotinška 5,63230 Šentjur 
Telefon: 063/742-401 

(nasproti Zdravstvenega doma)

eveThiCHRna

IRetka
Vsem ženam in M$ttm isfceno čestitamo oh km žena!
Nwt>ittu> vabi obširen izbor

rczAMcsA cvetja m lončnic!

VELIKA IZBIRA 
ČEBULNIC!

mm milili

63230 Šentjur 
Kvedrova 6a in

MILAN CAJSKK m5SSK1S8
GR! ZLATARSTVO

ODSLEISm) V TmnmmiNBI mmu VŠFMIVRIUDmtmUm 16

prodaja zlatega nalita

predelava starega zlata (poseben popust)

RŽ)popravila vseh vrst naijta

izredno velika izbira ročnih ur in buditi^

; birmanska, krstna 
| darila 
jj brezplačno 
I graviranje zlata in ur

USA DARILA JUDI BREZPLAČNO ARANŽIRAMO!
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TRGOVINA
STORITVE

d.o.o.
Ljubljanska 26, 63230 ŠENTJUR 

Tel./fax: 063/743-151. tel.: 741-151
UAM NUDIl izvajanje plinskih napeljav

izvajanje oljnih napeljav
izvajanje elektroinštalacij in
ostale toplovodne opreme

Za vse montaže vam izdelamo neobvezni predračun!

V trsovim ELBA pa lahko nabavite:
oljne gorilce FBR 2001 35KW 47.960,00 SIT
plinske gorilce FBR GAS0 35 KW 66.550,00 SIT
plinsko zidno peč AURA že od 108.500,00 SIT
enoročne pipe PIRALLO že od 6.597,00 SIT
digitalni termostat FR0NTIER 8.627,00 SIT

gorilci FtuHR 35 KW 37.875,00 SIT 
bojler električni 801SITAM 13.060,00 SIT 

bojler kombinirani 801 SITAM 15.453,00 SIT

kabli PP/R 3x1,5 m 51,60 SIT 
kabli PP/R 3x2.5 m 71,10 SIT 
kabli PP/Y 3x1,5m 50,80 SIT 
elektroomarica KPMO 2 DES 8.171,80 SIT 
omarica razdelilna PERT 2 3.780,00 SIT
inštalacijske cevi Pl\l 13,5m 24,90 SIT

VSE CENE SO BREZ PROMETNEGA DAVKA!

s¥išf J1L JL 'i ,M„ J&,

RAČUNALNIŠKI INŽENIRING 
Irena Križnik s.p., Šentjur, Mestni trg 1

063/ 741-709, 855-692

- vodenje poslovnih knjig
- računalniške storitve
- prodaja pisarniškega materiala
- prodaja in inštaliranje računalniške opreme
PRIHRANITE ČAS IN DENAR! ZA SAMO 650,00 SIT VAM

NUDIMO IZPOLNITEV NAPOVEDI ZA DOHODNINO, KI 
VKLJUČUJE OBRAZEC IN IZRAČUN PREDVIDENE 

DOHODNINE.
Pričakujemo vas v rednem delovnem času od 6. do 14. 
ure ter v mesecu marcu dodatno vsak torek, sredo in 

četrtek od 14. do 17. ure.

SE PRIPOROČAMO!

POLEG
v w “ sodišča

Zjimaje postala že res dolgočasna, 
zato si polepšajte misli na pomlad 

o prodajalni "S09&71".
Posebna ponudba 

ženskih bluz
LABOD, LISCA

Ul, Dušana Kvedra 43 
Šentjur

Tel.: 063/741-616

^ ati H. ti
Možen nakup na več čekov, zamik 

lačila, kartica AKTIVA!

MAGNET d.o.o.
INVALIDSKO PODJETJE
C. Leona Dobrolinška 3 
63230 Šentjur, Tel./fax:743-360

TRGOVINA ŠTORKLJA
Nudi vsem cenjenim kupcem bogato izbiro otroške opreme in 
kon/ekcije domačih in tujih proizvajalcev. Kot posebnost vam 
nudimo popravilo pletenih vrtnih garnitur (bambus, 

ratan). V proizvodnem programu pa imamo sedežne 
garniture iz ratana (naravni material).

V trgovini nudimo ugodne plačilne pogoje in popust za zimsko 
kolekcijo!

obisk se

FRIZERSTVO E TRGOVINA
"Veber”

Jakob 21 b, 63230 ŠENTJUR, tel.: 063/741-597

rm
O

V novo odprtem žensko - moškem 
C/D frizerskem salonu vam naredimo TRAJNE 

in vse ostale frizerske storitve s pomočjo 
hsj naravnih kvalitetnih preparatov 
f? "BIOLAGE" po zelo ugodnih cenah. 
ti- Vsaka 11 .frizura je zastonj!

Zraven salona lahko obiščete še trgovino, kjer H
vam po ugodnih cenah nudimo veliko različnih ^ 
artiklov. O

Večje količine blaga vam brezplačno Ss 
dostavimo na dom!

Vsa naročila sprejemamo na telefon 063/741-597!

Z
3>
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Kulturni dan
Posvečen je našemu poetu iz Vrbe. Njegova rima, kot tudi 
njegova osebnost, ki se še kako sklada z zagrenjeno in zatirano 
slovensko dušo, sta se nam vsedla v srce ter sta vsaj enkrat letno 
dober razlog za razmišljanje o kulturi. Prav je, da se ga 
spomnimo, prav bi tudi bilo, da nas spomnijo na njegove večne 
resnice, s katerimi živimo še danes, tisti, ki so proniknili v 
njegovo slednjo skrivnost. Ne bi pa škodilo, če bi se na ta dan 
zavestno srečali s kulturo svojega kraja, ulice, družine in sebe 
samega.

Pustil bom ob strani osebno kulturo. Ta je pač taka, kot jo vsak 
doživlja zase. Skorajda ne more biti predmet časopisnega 
razmišljanja. Razpredam lahko le o tisti kulturi, ki prestopi 
osebne meje, seže v javnost in sooblikuje skupen življenjski 
Prostor.

Najprej je potrebno pomesti pred svojim pragom: Šentjurske 
novice!

Šentjurske novice so del kulture našega kraja, le, da se bo o 
njihovem deležu in kakovosti hudo težko sporazumeti. So prav 
vse, vse najslabše in vse najboljše! Čeprav zagotovo preveč 
zaplankane v moje osebno razumevanje stvari, so vendarle 
določen odraz splošne, poslovne, politične in bogve kakšne 
kulture naše občine. Tudi to, da niso drugačne, je znamenje 
kulture našega časa in našega kraja!

Kuj je kultura Šentjurja danes? So to predvsem dober ducat 
pevskih zborov, folklorna skupina "Trta", pihalni orkester in 
majoretke, slikarji, pesnice? Alije to plačan profesionalni nastop

vrhunskih ustvarjalcev, Slovenskega okteta, Pusar - Jeričeve ali 
Tisnikarja v Ipavčevi hiši? Ali je to doktor literarne zgodovine, 
ki se boji, da bi si umazal svoje ime s šentjursko pritlehno 
kulturo? Ali pretesna športna dvorana, ko so pri nas gostovali 
"Avseniki"? Morda so pa to razbiti koši za smeti, zanemarjeno 
javno stranišče v tržnici, zasvinjani bloki, zanemarjen Mestni trg 
ter v jugoslovanščini preklinjajoča brezposelna mladina?

Vse to je naša kultura! Kot je odraz naše kulture to, da smo na 
sam kulturni dan, ali na njegov predvečer ostali brez sleherne 
prireditve? Imeli smo le tisto instant televizijsko! KS Dramlje je 
letos nekaj dni pred praznikom odzivno poskrbela za svoje 
krajane. Pač ima svojo kulturo!

Ali ni odraz določene kulture - tudi politika je kultura - to, daje 
predsednik SKD, ki velja za kulturnega, odklonil intervju v 
edinem domačem mediju?

Da, vse to in še marsikaj je naša kultura. Le vprašati bi se še 
morda kazalo, ali smo takšni sami s seboj zadovoljni in če bi se 
dalo kaj drugače postoriti.

Če že ne vsi in vsak dan, pa bi se morda odgovorni lahko kaj 
takega javno in glasno vprašali na Kulturni dan? Kulturni 
ustvarjalci pa pokazali, kje smo se v preteklem obdobju približali 
velikemu mitu kulture iz Vrbe. Pa čeprav le - ta, v tolažbo naši 
kulturi, v svojem času niti približno ni veljal za kaj hudo 
kulturnega.

Franc Kovač

Šentjurske novice izdaja d.o.o. Šentjurske novice, Šentjur, Seliškarjeva 10. Glavni 
in odgovorni urednik: Franc Kovač. Lektor: Eva Kovač. Tisk: Diling, Velenje. Po 
mnenju Urada vlade za informiranje št. 23/713-93 sodi časopis Šentjurske novice med 
proizvode informativnega značaja in se plačuje zanje 5% prometni davek, kije vračunan 
v ceno.

Naslov uredništva: Seliškarjeva 10, Šentjur. Poslovni čas je od 7. do 9. ure, telet on 
med poslovnim Časom 741 286. Izven poslovnega časa pa 743-561. Žiro račun: Šentjur
ske novice 50770-6o3-37277 ______

SLOVENIJA : MADŽARSKA

Naslednja številka

Vabljeni na 
meddržavno 

košarkarsko tekmo

28.2. ob 20.uri v 
športni dvorani 

Hruševet!

marca 1996

xf°/ Sekretar: Gospod podpredsednik, 
'H ste ali niste?
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Občinski svet: glasovanje o zaupnici vodstvu!
Podpredsednik Sveta g. Erjavc odstopil
Uvodne točke 11. seje Občinskega sveta so bile "krotke" in prav 
nič ni kazalo na burni konec, ki seje zgodil.

Pod točko "Aktualno" je poslanec in župan Malovrh povedal 
tisto, kar smo ugotovili že v prejšnji številki ŠN. Državni zbor 
je odvzel 40 milijonov obvoznici ter jih namenil našim 
neasfaltiranim regionalkam. Za poravnanvo dolgov za 
obvoznico je državni proračun letos dal 140 milijonov SIT. 105 
milijonov "Grdinovega" obvozničnega dolga bo tako še ostalo 
za naslednje leto in bo zanj občina verjetno vzela premostitveni 
kredit pri eni izmed bank. Za dom starejših občanov smo dobili 
107 milijonov SIT.

Za sanacijo škode po jesenskih poplavah nam je vlada dodelila 
10,5 milijona SIT, za sanacijo škod (skupaj je bilo naračunano 
148 milijonov škode na infrastrukturi ter 5 milijonov SIT v 
kmetijstvu). 367 000 SIT bo dobilo kmetijstvo, 700 000 SIT je 
bilo porabljenih za že opravljene sanacije, preostanek pa bo šel 
za štiri plazove.

Zupan je obvestil Svet, da je razpisal volitve v svete KS za 31. 
marec. Istega dne naj bi bili v vseh KS tudi referendumi za 
samoprispevke.

Pri pobudah in vprašanjih svetnikov je Anita Koleša (LDS) 
predlagala, da se prostor za kulturnim domom uredi v park, 
zanemarjeni Mestni trg pa počisti in obnovi. Artnaka (LDS) je 
zanimalo, ali je občina že nakazala Vegradu lanski, domu 
strejših oblčanov namenjen znesek 50 milijonov SIT (odgovor: 
ni nakazala). Z odgovori na prejšnja vprašanja v zvezi z izbiro 
izvajalca gradbenih del za dom starejših občanov ni bil 
zadovoljen. Vztrajal je, daje Vegrad še vedno dolžan občini 8 
milijonov SIT ( Zupan je trdil, da ne gre za dolg temveč le za 
nerodno pogodbo prejšnjega IS), ker j e Sklad stavbnih zemljišč, 
ki je neposredni upnik, pač še vedno del občine. Glede tržnice 
(zapiralni čas, trženje javnega prostora) je dobil delne odgovore. 
Dal je še pobudi, da se prevozi otrok v šolo organizirajo tako, 
da otrokom ne bo treba ob 6. uri zjutraj iz postelje, vrtci pa naj 
prilagodijo svoje urnike evropskemu delovnemu času. G. 
Erjavec (ZLSD) ni bil zadovoljen z odgovorom glede najemnin 
za občinske prostore. Zahteval je, daje najemnina 16 DEM/m2, 
kot je bilo dogovorjeno. Vprašal je, zakaj niso znani vsi 
najemniki ter kolikšna je najemnina za Vinoteko v Ipavčevi hiši. 
G. Gorečan je na vprašanje, ali so graditelji avtoceste pristali na 
plačilo odškodnine za uničene lokalne ceste, dobil odgovor, da 
niso.

Osrednja točka dnevnega reda naj bi bila problematika zdravstva 
v občini. Iz priloženih materialov ter ustnih predstavitev 
predstavnikov zdravstva ( dr. Moser - JZ ; dr. Kovač Škoberne 
- zasebniki -splošna medicina, dr. Kalajdijska- zasebniki- 
zobozdravstvo) ni bilo zaznati srži nesporazumov, ki so po 
uvedbi zasebne zdravstvene dejavnosti vse leto vznemirjali 
šentjursko javnost. Direktor JZ Zdravstvenega doma dr. Moser 
je pojasnil, da je nadaljevanje prakse s splošnimi ambulantami 
na Ponikvi in v Loki vprašljivo zaradi izbire osebnega zdravnika 
in posledične neekonomičnosti. S to razlago zlasti ni bil 
zadovoljen g.Korže (SDSS), kije menil, da bi Ponikva morala

imeti tako splošno kot zobno ambulanto. Dr. Kovač - Škoberne 
Draga je povedala, daje zasebna praksa v Šentjurju, kljub temu, 
da pokriva okrog 70% vse zdravstvene dejavnosti, v izrazito 
podrejenem položaju in je zahtevala, da občina zasebne 
zdravstvene delavce enakovredno vključuje v kreiranje 
zdravstvene politike v občini in jim zagotovi enakovredne 
pogoje za delo. Slednjemu sta odločno nasprotovala župan in dr. 
Moser, češ da se občina lahko pogovarja samo s predstavniki 
javnega zavoda, ki je uradni nosilec zdravstvenega varstva v 
občini. Takemu razumevanju urejanja zdravstvene 
problematike svetniki niso pritrdili. Sprejeli so sklep, da naj 
odbor za družbene službe do naslednje seje obravnava to in 
drugo nakazano problematiko ( ambulanta na Ponikvi, nakup 
Vi tare za dežurno službo, organizacija lastne reševalne službe...) 
ter pripravi sklepe za Občinski svet.

Pripombe na osnutek odloka o oskrbi z vodo v občini Šentjur, s 
katerim se določa, da se morajo vsi vodovodi prenesti na JKP, 
so pokazale, da se svetniki ne strinjajo z monopolom JKP in 
popolno centralizacijo te dejavnosti v občini. Zahtevali so, da se 
o vključevanju vseh vodovodov v občini (tistih, ki oskrbujejo 
več kot 5 potrošnikov vode) v en javni občinski vodovod, 
izrečejo po krajevnih skupnostih.

Razprava o poročilu predsednice gospe Osetove o enoletnem 
delovanju Občinskega sveta je krepko razburila strankarske 
duhove. Medtem, ko je predsednica sveta v poročilu ugotavljala, 
da je bil šentjurski Občinski svet "izredno uspešen", z njeno 
ugotovitvijo pa so se več ali manj strinjali tudi g. Čoki in g. 
Zdolšek iz SKD ter g. Cvikl iz njene stranke, so ji opozicijski 
svetniki iz LDS in ZLSD najodločneje ugovarjali. G. Artnak 
(LDS) ji je očital nezakonitosti (izvolitev podžupana 
Pungartnika), prelomitev podpisanega sporazuma, vodenje 
sveta brez znanja in talenta, pristranskost, slabo delo občinske 
uprave, mafijskost občinskega vrha itd. Delo sekretarja sveta je 
ocenil za nestrokovno in podvrženo strankarski kombinatoriki, 
podžupan Pungartnik pa po njegovem mnenju figurira zgolj kot 
politično - strankarska trofeja. Predlagal je vodstvu sveta, da 
razmisli o odstopu.

Z njegovo kritiko seje povsem strinjal tudi g. Erjavec (ZLSD), 
ki je odstopil kot podpredsednik sveta, ker kljub svoji funkciji 
in večkratnim opozorilom ni dobil nobene možnosti, da bi lahko 
vplival na delo sveta.

Sam sem delo občinskega sveta in vodstva ocenil v svojem 
imenu, saj SDSS, na katere listi sem bil izvoljen v svet, kot 
stranka že dolgo več ne funkcionira. Zavrnil sem oceno 
predsednice Osetove o izredni uspešnosti Občinskega sveta z 
ugotovitvijo, da se je v preteklem letu svet skoraj izključno 
ukvarjal le sam s seboj. V resnici je sprejel le tri odloke, ki 
urejajo šentjursko javno življenje in še od teh sta dva strokovno 
zelo slaba. Kot primer malomarnega dela sem posredoval 
jezikovno oceno Odloka o varstvu zraka, ki so jo pripravile 
šentjurske slavistke. Njihova ocena je bila, da je odlok 
nerazumljiv, napisan v uradniškem jeziku prejšnjega stoletja in 
ima v 12 členih kar 36 slovničnih in pravopisnih napak. Kot 
urednik Šentjurskih novic sem še posebej poudaril skrajno 
nesprejemljiv odnos vodstva Sveta in občine do javnosti, kije v

4



^"^^NOVICE POLITIKA - KOMENTIRAMO

LVr'V

marsičem celo slabši od tistega, ki ga je prakticirala prejšnja, 
javnosti in demokraciji kaj malo naklonjena Grdinova oblast. 
Tako javnost o številnih sestankih odborov, komisij, 
koordinacije in predsedstva ter o drugih vsebinskih dogajanjih 
na °bčini ni bila doslej obveščena niti enkrat samkrat.

Sledil je dramatični govor župana, kije, očividno pretresen, svetu 
najprej pikro poočital, da se gre mučno "partijsko samokritiko", 
poznano iz prejšnih časov, ter nadaljeval z naštevanjem številnih 
uspehov preteklega leta ( šola Hruševec, obvoznica, dom 
starejših občanov..).

Predsednica sveta je bila bolj samokritična. Priznala je nekatere 
napake, do katerih pa naj bi ne prišlo namerno, temveč kvečjemu 
zaradi njene in sekretarjeve politične neizkušenosti. Obljubila je, 
da se bo potrudila ter Občinski svet v prihodnje vodila pošteno 
in strokovno. Kljub temu, daje g. Artnak (LDS) pojasnil, da LDS 
ni in ne bo zahtevala glasovanja o zaupnici, je predsednica 
vztrajala, da svet o zaupnici njej in sekretarju Sveta kljub vsemu 
glasuje. Njena zahteva je bila na prvi pogled dopadljiva, žal pa 
Je ob njej prišlo do zapletov. Ob takorekoč izsiljenem glasovanju 
J'je opozicija spretno nastavila zanko, v katero seje gladko ujela; 
e nekaj trenutkov zatem, ko je obljubila svojo pripravljenost 
voditi Občinski svet drugače, politično preudarno, dosledno 
zakonito, je v nebovpijoči obliki ponovila očitane ji napake. Z 
Javnim glasovanjem o zaupnici, ki ga je izvedla v nasprotju z 
določili Poslovnika (po Poslovniku ima pravico zahtevati 
glasovanje o zaupnici le 5 svetnikov in mora biti tajno), je ne le 
grobo kršila zakonitost temveč je tudi takorekoč prisilila svoje

Liberalci in klerikalci - drugič

koalicijske svetnike v nesimpatično demonstracijo že večkrat 
očitanega podrejanja strankarski disciplini ne glede na 
argumente in koristi volilcev. Res so ji vsi svetniki vladajoče 
koalicije brez rezerve zvesto sledili, vsa opozicija, ki je očitno 
vedela, da gre za nesprejemljiv postopek, pa ni hotela glasovati 
oziroma se je vzdržala. Na prihodnji seji bo zagotovo še s 
krepkejšimi argumenti glasno zahtevala odpoklic vodstva 
Občinskega sveta. Ali je občinski vrh vztrajal na javnem 
glasovanju, ker je obseden od bojazni, da bi ga pustili na cedilu 
njegovi koalicijski svetniki in bi utegnil izgubiti oblast, kot se 
mu je to zgodilo v času Grdinove "samovlade", ali pa zaradi 
nepoznavanja Statuta (ki ga je sam pripravil), lahko le ugibam.

Vprašanje je, ali bo opozicija na naslednji seji zahtevala 
regularno glasovanje o zaupnici? Morda se bo celo odločila za 
ta korak, čeprav v resnici ni nobenega znamenja, da bi tajno 
glasovanje dalo bistveno drugačen rezultat.

Bolj negotova bo podpora podžupanu Pungartniku, seveda, če bo 
prišlo do glasovanja tudi o njegovem delu. Opozicija tako ali tako 
zanj že dolgo trdi, daje zgolj "politično strankarska trofeja", kot 
vse kaže, pa se tej oceni približujejo tudi nekateri "vladni" 
svetniki. Celo v SDSS nekateri niso prepričani, da ga je še 
koristno držati na krmilu občine.

Ne glede na to, da sem se vzdržal pri glasovanju o zaupnici 
"mojemu" vodstvu Občinskega sveta, pa nisem prepričan, da bi 
od zamenjav lahko pričakovali kaj več. Raven delovanja Sveta 
in razmerja v njem sta do naslednjih volitev več ali manj 
zabetonirana. c v

Brez razprave o Vegradu
Pričakoval sem, da se bo na tako provokativno napisan članek predsednika LDS 

8- Artnaka oglasil kdo iz "klerikalnega" bloka, a odziva, žal, ni bilo. Ker se politični 
teksti pri nas tako redko pojavijo v javnosti, pa tudi zato, ker kot svetnik SDSS spadam, 
P° Artnakovi klasifikaciji, v "črnikasto" združbo, vendarle ne morem dopustiti, da bi 
Liberalci in klerikalci" šli brez odziva mimo.

Ne bom oporeka! Artnakovemu poimenovanju šentjurskih političnih struj. V 
načelu ima lahko celo prav in je res morda trenutna šentjurska vladajoča struktura 
nekoliko preveč "cerkvena". To me ne moti. Moti me le njegova sila preprosta delitev 
na 'dobre in slabe dečke". Dobri, seveda njegovi, so za napredek, razvoj, oni drugi pa 
sedijo na bremzi" itd. V resnici ni in ne more biti tako enostavno. To se navsezadnje 

lepo vidi že iz samega Artnakovega razmišljanja: v celem tekstu ni pravzaprav niti 
enega samega otipljivega dejstva, ki bi v resnici dovoljeval predpostavljeno delitev na 
dobre in slabe. Celo nasprotno, ne morem se znebiti vtisa, daje g. Artnak potrdil, da 
so si oboji podobni po tem, da so prepričani, da so le oni tisti, ki znajo voditi občino. 
Razlikujejo se le, ker se ne marajo in so eni na oblasti, drugi pa bi radi bili. Ko se bo 
na naslednjih volitvah zadeva morda obrnila in bodo Artnakovi "dobri dečki" sedeli 
v foteljih v prvi vrsti, očitno ne bodo prav nič drugačni od "krščanskih". Če ne bodo 
Cel° slabši? Če jim je še vedno svetel vzor proslula "Grdinova diktatura" - in to je 
očitno njihova najopaznejša šentjurska identifikacija - potem si bom dovolil reči, da 
Jc sprememba imena očitno le slaba mimikrija njihove "rdeče" miselnosti oziroma 
Njihovega "rdečega klerikalizma". Sem pač trdno prepičan, da je demokracija čisto 
nekaj drugega, kot so diktature in klerikalizmi vseh vrst. Leve, desne ali sredinske 
Pozicije, slednje naj bi bile menda celo dosmrtno rezervirane kar za šentjursko LDS, 
so oziroma naj bi predstavljale le različne demokratične poti do istega cilja, to je do 
skupnih koristi občine. Ne dajo se enostavno prisvojiti, potrebno si jih je izboriti. Tega 
Pa gospodje iz LDS, sodeč vsaj po tem , kar so napisali, niso niti poskušali. Je pač 
tako, da smo vsi za "kapitalizem" in se opazno reazlikujemo le po odnosu do
demokracije.

Gradbeni odbor za izgradnjo šentjurskega 
doma starejših občanov je imel svojo drugo sejo. 
Na njej so se sezanili tudi s pomisleki šentjurske 
LDS, češ, da so izbrali manj ugodnega ponudnika. 
Odločili so se, da o zadevi ne bodo ponovno 
razpravljali. Odločili so se pač z glasovanjem in to 
na podlagi strokovnega mnenja Constructe in ni 
razlogov, da bi odločitev spreminjali. Končno se 
pa na odločitev tudi ni nihče pritožil.

Na sestanku smo izvedeli, daje spor s krajani 
iz ulice Pod vrbco zglajen. Gradbeno dovoljenje 
naj bi bilo do 15. februarja v rokah izvajalcev in le 
ti ne vidijo nobenih razlogov, da dela ne bi opravili 
do dogovorjenega roka.

Na sestanku so tudi predstavili projekt doma. 
Dom bo dokaj razgibana in prijetna stavba, ki bo 
imela pod eno streho vse potrebno, od 
kuhinje,skupnih dnevnih prostorov do ambulante 
in kapelice. Bivalne prostore z izhodom na vrt bo 
imel že v kletni etaži, vhod v pritličje bo z zgornje 
strani, na podstrešju pa bo še 20 nadstandardnih 
stanovanjskih enot.

Gradbeni odbor seje zavzel za predlog, naj bi 
v Šentjurju že predvideli v.d. direktorja doma ter 
ga tudi takoj vključili v delo. Vsaj dosedanje 
izkušnje s šolo v Hruševcu kažejo, da bi bilo to 
zelo priporočljivo.
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Volitve bodo 31. marca
Volitve v svete KS so pred nami, povsem jasno paje že tudi, kako 

bomo volili.
Sistem volitev bo večinski. Vsaka KS bo razdeljena na volilne 

enote, v vsaki volini enoti pa bo ena lista za najmanj tri ali največ 7 
članov sveta KS. Število kandidatov na listi ni omejeno, izvoljeni pa 
bodo tisti, ki bodo dobili največ glasov. To pomeni, da tokrat ne bo 
več tiste zmešnjave z občinskih in državnozborskih volitev, ko smo 
takorekoč morali voliti stranke in tiste kandidate, ki so jih one 
postavile na prva mesta. Morda to celo pomeni, da država prihaja k 
pameti.

Pomembno je tudi to, da je zelo poenostavljen način kandidi
ranja. Politične stranke imajo svoja pravila, ki pa niso več edinoz- 
veličavna. Kandidate bi lahko postavili tudi zbori volilcev, ki pa 
menda nikjer niso bili sklicani, tako, da pride v poštev druga varianta, 
po kateri lahko kandidaturo postavi katerakoli skupina 10 občanov, 
ki imajo stalno prebivališče v KS. Le da morajo listo podpisati ter jo 
overoviti na občini, na oddelku za notranje zadeve. Liste morajo biti 
predložene občinski volilni komisiji najkasneje do 6. marca do 19. 
ure.

Svet KS Šentjur - mesto o volitvah in 
referendumu

Na razširjeni seji sveta KS Šentjur - mesto so se temeljito 
pogovorili o pomembnih dogodkih, ki jih čakajo ta in prihodnji 
mesec. Vsi postopki za izvedbo volitev in referenduma - kot je 
znano, se bo oboje zgodilo 31. marca - tečejo, nekateri so celo že 
zamujeni. Svet ni toliko zaskrbljen zaradi volitev, ker računa, da 
bodo zanje poskrbele stranke, več skrbi ima s pripravo referenduma 
za krajevni samoprispevek. Kot je znano, prejšnji referendum v 
Šentjurju ni uspel in je zato Šentjur v svojem razvoju krepko zaostal. 
Gradili so se sicer posamezni objekti, v katere so investirali država 
in nekatera podjetja, ki pa na samo kvaliteto življenja v Šentjurju 
niso kaj dosti vplivali. Svet KS je v svoj referendumski program 
vtkal kar precej projektov, ki naj bi bili za Šentjurčane privlačni. 
Tako predvidevajo ekološko sanacijo Šentjurja, prostorsko in funk
cionalno dograditev kulturnega doma, preskrbo s pitno vodo, ure
janje ulic, pločnikov in zelenic ter izgradnjo podvoza proti 
H ruševcu. Morda pa bodo investirali tudi v razširitev kabelske TV 
ali celo izgradnjo domačega tv studia.

Zbor obianov Šentjurja: sivi kitajski zid je 
potrebno podreti!

Sklical gaje svet KS in seje zgodil v petek, 16. februarja, v skupščinski 
dvorani. Prišlo je preko 50 občanov, kar pomeni, da Šentjurčani niso 
neobčutljivi na skorajšnje volitve in glasovanje za samoprispevek. Zanimivo 
(in hkrati žalostno) je, da se zbora ni udeležil nihče z občine. Enako so se 
"izkazali" tudi predstavniki strank. Mar to pomeni, daje politika krajevne 
skupnosti že čisto odpisala?

Začetek je bil medel. Prisotni so na različne načine izražali svoje pomis
leke glede referendumskega programa, zlasti še zaradi velikega vlaganja v 
podvoz proti Hruševcu. Iz razprav je velo tudi precej nczaupanja(Hernavs, 
Zabukovšek, Hvale...), ker naj bi se denar tudi v preteklosti porabljal tako - 
tako. Nazadnje je le prevladalo mnenje, da mesto Šentjur brez samoprispevka 
ne bo rešilo množice svojih razvojnih težav ter da so volitve prava priložnost, 
da si izberemo vodstvo, ki mu bomo zaupali. Opazno je bilo tudi mnenje, da 
se Šentjur mora rešiti tutorstva občine, ki si je v neposredni preteklosti 
takorekoč prisvojila vse pristojnosti krajevne skupnosti.

Temperatura je narasla ob razpravi o "nogometnem zidu". Ocenili so, da 
ne gre le za grobi poseg v estetiko kraja, temveč tudi za ogrožanje šole in 
varnosti. Izglasovali so več sklepov; zahtevali so, da vodstvo KS povzame 
vse možne ukrepe, da se serija nesprejemljivosti in nezakonitosti v zvezi s 
"sivim kitajskim zidom" prekine ter ograja odstrani. Krajani Pešnice so bili 
še posebej ogorčeni, ker seje njihova množično podpisana peticija na občini 
enostavno izgubila.

Nekoliko se je zapletlo pri kandidiranju za Mestni svet(tako naj bi se 
odslej imenoval svet KS Šentjur - mesto). Zbor občanov namreč ni zbor 
volivcev in nima pravice kandidiranja, lahko postavi le svoje kandidate s 
podpisi desetih krajanov. Ker staro vodstvo KS ni pripravilo kandidatne liste 
(te pravice menda tudi nima) do sporazuma ni prišlo in bodo liste vložene 
kasneje. Predsedujoči zbora, kije tudi predsednik ZLSD, je skušal predstaviti 
kandidate svoje stranke, a je kaj hitro ugotovil, da ne bo šlo. Zanimivo je, 
da sta se na njihovi neformalni listi znašla prejšnji županski kandidat LDS 
g. Grdina in pa predsednik malo prej hudo kritiziranega NK Šentjur g. Vili 
Romih.

Zbor občanov v Kraševcu: podvoz 
mora biti!

V avli šole se je zbralo kar okrog 40 občanov iz 
Hruševca, ki seveda o nujnosti podvoza niso dvomili, v 
povezavi z obvoznico in podvozom pa so povedali kar nekaj 
krepkih na račun občinskih oblasti. Še posebej jih je ujezilo, 
da na zbor ni prišel prav nihče od odgovornih z občine. Tako 
je kar precej težkih vprašanj je ostalo brez odgovorov. Npr.: 
Koliko denarja je bilo že porabljenega za vse vrste načrtov? 
Zakaj se podvoz ni gradil hkrati z obvoznico? Zakaj si 
železnica ne zgradi podvoza, če že hoče imeti izvennivojsko 
križanje s cesto? Koliko je denarja in kje se porablja denar, 
ki se nabira v Skladu stavbnih zemljišč? Zakaj ima Hruševec 
samo 3 svetnike? Zakaj železnica tako počasi odpira rampe?

Na zboruje precejšen aplavz požela Jimmyijeva zamisel 
o Hruševcu kot samostojni KS.

Glede samoprispevka pravzaprav niso imeli prigo
vorov, saj je vsem bolj ali manj jasno, da se bo večina 
sredstev iz vsega šentjurskega samoprispevka porabila 
ravno za podvoz in se bo izgradnja podvoza potegnila 
krepko v naslednje tisočletje, če ne bo izglasovan. Tudi 
volitev so se lotili resno in so kar na zboru podpisali kandi
datno listo.

Državni proračun se ni izkazal
Državni proračun je pod streho in zdaj se natančno ve, 

koliko bo za kaj denarja. Obvoznica je od faze predloga 
proračuna do sprejetja izgubila 40 milijonov, dom starejših 
občanov pa 12 milijonov. Tako imamo za obvoznico na 
razpolago 140 milijonov SIT ter za dom 107 milijonov. Za 
naše neasfaltirane regionalke so na razpolago naslednji 
zneski: Čmolica - Lesično 13,9 milijona SIT, in Planina - 
Sevnica 9,3 milijona.

Očitno je, da naše regionalke ša vsaj desetletje ne bodo 
pod asfaltom.
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Kmetija' v hotelu Alpos: čas bo 
prinesel svoje

Ob koncu prejšnjega meseca je bil v 
hotelu Alpos zelo dobro obiskan posvet 
kmetij cev, ki sta ga organizirala šentjursko 
govedorejsko društvo in kmetijska sve
tovalna služba. Restavracijska dvorana je 
bila takorekoč polna do zadnjega kotička. 
Prevladovali so šentjurski kmetje, nekaj pa 
jih je prišlo tudi iz Konjic in Šmarja. Svet
ka kmetijskega ministra g. Kreka ter 
ugledna profesorja iz Ljubljane dr. Orešnika 
m dr. Pogačarja so prišli poslušat tudi učenci 
kmetijske šole ter kmetijski svetovalci iz
sosednjih občin.

Po uvodnih besedah strokovnega tajnika 
govedorejskega društva g. Brgleza in pred
sednika društva g. Zdolška iz Okroga je dobil 
besedo svetovalec ministra g. Krek. Tema 
ujegovega predavanja je bila perspektiva 
slovenskega kmetijstva v pričakovanju 
ovropskih integracij.

Večji del svojega nastopa je. g. Krek 
uporabil za oris stanja slovenskega kmeti
jstva. Ponovil je več ali manj znane ugo
tovitve o naših težavah zaradi 
razdrobljenosti kmetij, nizki učinkovitosti 
kmetijske proizvodnje, nezadostni podpori 
države ter napovedal težave pri prilagajanju 
gvropskemu trgu. Zaključil je z ugotovitvijo,

Kje so naše kmetije?

da gre pri priključitvi EU za višje gospodar
ske interese in da nihče ne ve povedati, kaj 
to za slovensko kmetijstvo pomeni. Treba bo 
pač počakati, da bo čas prinesel svoje.

Bolj pregleden in pedagoški je bil nastop 
profesoija Orešnika. Ob temi " Vpliv pre
hrane molznic na kakovost mleka" je poleg 
znanih večnih resnic povedal tud nekaj 
novih, ki jih velja v skrajšani obliki tudi 
povzeti. Na primer:

- Ni krmljenja" na beljakovine v mleku"! 
Nizka vsebnost beljakovin je le skupen 
simptom za napako v prehrani molznice.

- Visoko proizvodne molznice (nad 6000 
kg mleka) v obroku ne potrebujejo odličnega 
mladega sena temveč grobo seno, ki ima 
dosti vlaknine.

- Molznica tudi na najboljši paši potre
buje 4 kg grobega sena.

- Vime potrebuje za fiziološko obnovo le 
30 dnevno presušitev.

- Presušene krave so v hlevu na
jpomembnejša skupina.

- Ko krmite krave, se morate zavedati, da 
krmite mikroorganizme v vampu.

- Za prehod s poletnega obroka na zim
skega je potrebno tritedensko prilagajanje 
vampa.

Prof. Pogačar, čeprav vrhunski strokovn
jak s področja selekcije goveda, s svojim 
predavanjem ni uspel dovolj pritegniti 
poslušalcev. Njegova ugotovitev, da je naš 
rejski cilj večji dohodek, je bila postavljena 
jasno, nisem pa prepričan, daje dovolj jasno 
prikazal pot, kako priti do tega cilja. S 
slovenskim generacijskim rejskim napred
kom 10 do 15 kg mleka, ni bil zadovoljen, 
kot tudi ne z odstotkom (27%) v mlečno 
kontrolo vključenih molznic.

Po vsakem predavanju naj bi se razvila 
tudi razprava, a je ni bilo prav obilo. Nek
oliko so se prisotni razvneli le ob vprašanju, 
ali je čas poroda (ponoči ali podnevi) od
visen od časa zadnje molže pred presušitvijo. 
G. Zdolšek iz Okroga je zagotavljal, da zad
nja jutranja molža pred presušitvijo z goto
vostjo zagotavlja porod podnevi. Zanimivo 
je, da se je v to, skorajda bi lahko rekli 
sofistično razpravo, vključil ing. Kuder s 
celjskega živinorejskega zavoda, ki je za 
potrditev te teze zastavil celo pravi praktični 
poskus na 36 molznicah.

Ocenjujem, da posvet, predvsem zaradi 
le načelne ter previsoke profesorske ravni 
predavanj, ni dal dovolj tistih praktičnih 
napotkov, ki bi šli živinorejcem morda bolj 
do živega.

F. K.

Na zborovanju govedorejcev v hotelu Alpos smo med drugim 
slišali, da za Bavarsko velja, da je kmetija s 30 molznicami tista 
najmanjša enota, ki je še lahko ekonomična in konkurenčna.

Koliko je kmetij v naši občini, ki bi zadostile temu kriteriju?

V evidenci članov govedorejskega društva smo našli podatke o 
naših naj večjih rejcih. Največ molznic ima kmetija Mastnak iz 
Lokarij in sicer 24. Zdolšek iz Okroga jih redi 21, 20 krav redijo pri 
Žnidarju v Dolgi gori, po 19 pri Pevcu v Slatini in Kolarju v 
Pletovarju, po 17 pa pri Pevec Martinu v Slatini in Ivanu Korenjaku 
v Lazah.

Skratka, po bavarskih kriterijih bi bili vsi naši največji kmetje 
kmalu na bobnu.____________________________________________

Odslej na telefon s kartico
Na celjskem je telekom namestil 291 telefonskih govorilnic, od 

tega jih je kar 195 takih, kjer lahko uporabite čip kartico. Trenutno 
So na voljo kartice s po 100 in 400 impulzi, prodaja pa jih kar 70 
Pooblaščenih prodajalcev.

Prednost čip kartice je v tem, da se izognete rokovanju z denaijem 
jn žetoni, telefonski pogovor pa vam odvzame s kartice ravno toliko 
impulzov, kot jih porabite.

V Šentjurju so "čip govorilnice" pred zdravstvenim domom, na 
tržnici, v Hruševcu in na pošti.

Dogajanja v OŠ Hmševec se umirjajo. Ustanovili so že Svet šole, 
čaka jih le še izbira ravnatelja. Kot vse kaže, gre le še za formalnosti, 
saj so menda drug z drugim povsem zadovoljni.

Čeprav se LDS formalno še vedno ni odpovedala zahtevi, da ima v 
Svetu šole svojega predstavnika, so pozicije že več ali manj jasne. V 
svetu šole so kot predstavniki staršev Maks Koželj, Tatjana Oset in 
gospa Ketiš; občina je vanj delegirala Brigito Jelenc, Mirana Korena in 
gospo Martinčič; predstavniki šole pa so Marija Voga, Cvetka 
Leskovšek in Jože Brečko. Predsednica Sveta je Marija Voga, njen 
namestnik pa Maks Koželj.

Ker je bila šola v Hruševcu nekaj časa predmet ostre politizacije, 
nas je zanimalo, kako se je le ta odrazila v sestavi sveta. Ker se člani 
Sveta pač ne deklarirajo kot "rdeči" ali "črni", je težko dokončno reči, 
kaj je kdo. Po prvih razpravah v Svetu pa vse kaže, da bo OŠ H ruševec 
ostala "črna". Svet se nagiba k temu, da bi šolo poimenovali po škofu 
Slomšku, v nasprotju z navodili Občinskega sveta pa se je tudi od
povedal najemnini za veroučno uporabo razredov.

Zvedeli smo tudi, da verouk na šoli poteka brez problemov. Obiskuje 
ga okrog 80% učencev in sicer je verouk takoj po končanem pouku.

Tudi dolgo pričakovane tribune v športni dvorani so končno 
nameščene. Športni delavci pravijo, da malomarno, a vendarle. Kdo je 
zakrivil skoraj šestmesečno zamudo, ni težko uganiti. Odgovoren zanjo 
je vsekakor Alpos kot prevzemnik opremljanja telovadnice. Na telesk
opskih tribunah, ki so pritrjene na balkon in jih bo možno namestiti v 
30 minutah, bo prostora za 800 gledalcev. Pravi krst bo športna dvorana 
doživela to sredo, ko se bosta v njej pomerili košarkarski reprezentanci 
Slovenije in Madžarske.
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Župan proti zasebnikom
Razprava v Občinskem svetu o zdravstveni problematiki v občini 
še sicer ni zaključena, a se vendarle že da naslutiti, da bistvenih 
premikov ne bo prinesla. Po prvem delu razprave bi si celo upala 
trditi, da bomo zasebni zdravstveni delavci potegnili še krajši 
konec. Zanimivo je, da se je proti zasebni praksi v zdravstvu 
pravzaprav najodločneje opredelil župan Malovrh. Že v 
slavnostnem govoru ob otvoritvi ginekološke ordinacije je 
zasebno zdravstvo v načelu ocenil za negativno, tokrat na seji 
občinskega sveta pa je svojo trditev, da pomeni uvajanje zasebne 
zdravstvene dejavnosti korak nazaj, tudi obširneje obrazložil.

Ne bom polemizirala z njegovim mnenjem, temveč bom 
povedala le svojega.

Naša družba se je pač jasno opredelila tudi za zasebno delo v 
zdravstvu in če to našemu županu ni všeč, lahko sicer zavira 
normalen razvoj, ne more pa ga ustaviti. Če pa že bo pritisnil na 
zavoro, bo šentjurskemu zdravstvu zagotovo napravil slabo 
uslugo.

Tako v zdravstvenih vrhovih kot v politiki je še mnogo 
pomembnih glav, ki sanjajo, da je zdravstvo nekaj posebnega, 
nekaj takega ,za kar tržne zakonitosti ne veljajo. Zal, ali pa na 
srečo, še kako veljajo!______________________

Naša politika je zasebno zdravstvo v načelu sicer sprejela, na 
drugi strani pa mu vztrajno meče polena pod noge. Ali ste vedeli, 
da je cena storitve, ki jo opravi zasebnik in jo plača Zavod za 
zdravstveno zavarovanje, kar za 25 do 30% nižja od "državne" 
zdravstvene storitve? Pri tem pa "državni" zdravniki delajo z 
aparaturami in v ordinacijah, ki jim jih je kupila država, 
zasebniki, ki smo tudi del mreže osnovne zdravstvene dejavnosti, 
pa plačujemo najemnino za zdravstvu namenjne prostore ter 
vlagamo svoje prihranke v opremo. V Šentjurju smo se za 
zasebno dejavnost odločili vsi zobozdravniki, trije zobotehniki, 
dve fizioterapevtki in štirje zdravniki, tako, da opravljamo 70% 
vse zdravstvene dejavnosti. Mar niso rezultati dela in visoke 
številke opredeljenih pacijetov zadosten dokaz zaupanja ljudi? 
Ali g. župan v zasebniku ne vidi bolj motiviranega strokovnjaka 
temveč le koristoljubneža? Prav gotovo ima zasebna 
zdravstvena dejavnost tudi senčne strani, toda, mar jih dražje 
"državno" zdravstvo nima?

Nametala sem le nekaj dejstev za razmislek, zlasti za razmislek 
županu in pa tistim občinskim svetnikom, ki niso pripravljeni 
enakovredno obravnavati obeh strani, državnih zdravnikov in 
zasebnikov.

Dr Draga Kovač Škoberne

Kulturni praznik v Dramljah

Osrednja prireditev ob letošnjem kulturnem prazniku je bila v nedeljo, 
4. februarja, v Dramljah. Organizatorji so bili Ljudska univerza Šentjur, 
KS Dramlje ter OŠ in prosvetno društvo iz Dramelj, prizorišče pa je bila 
avla osnovne šole.

Glavna točka prireditve je bil nastop šentjurskega pihalnega orkestra. 
Za številne Drameljčane, ki so do zadnjega kotička napolnili šolsko avlo, 
je nastop šentjurskih godbenikov očitno pomenil pravo kulturno 
osvežitev. Dodobra so si s ploskanjem ogreli dlani, poskočnejše in 
vedrejše melodije pa so jih tudi ponesle s seboj v svet ritma. Odzivnost 
občinstva je gotovo prav ugodno delovala tudi na godbenike, saj so le ti, 
po mojem mnenju, svoj nastop opravili sproščeno in bolje kot pred 
dobrim mesecem v Šentjurju na božično - novoletnem koncertu.

Kot se za kulturni praznik spodobi, so se na prireditvi predstavili tudi 
domači ustvarjalci. Folkorna skupina OŠ Dramlje pod vodstvom Marinke 
Vok je odplesala nekaj belokranjskih plesov, nastopila sta renomirana 
moški in ženski pevski zbor, nekdanji Podoglarji so se tokrat predstavili 
kot Drameljski fantje (vodi jih David Jager). Nekaj novega in svežega je 
pokazala plesna skupina šolske košarkarske lige (vodi jo Darja Slejko). 
Vsi nastopajoči oziroma vodje skupin so si prislužili rožice in poljubčke.

Dopadljivi in pestri prireditvi bi morda lahko le poočitali, daje čisto 
pozabila na nesrečnega poeta iz Vrbe, katerega spominu je bila 
pravzaprav posvečena. In še ena pripomba: ena ali dve točki nista bili na 
ravni prireditve in bi bilo prav, da se režiserju ne bi "zmuznili" na oder.

Glavni sponzor prireditve je bila KS Dramlje. Prav sponzorstvo KS 
pa kaže na določen napredek, saj dokazuje, da v Dramljah svojo KS 
pojmujejo širše kot le servis za asfaltiranje cest.

F. K.

Slovenski oktet tudi v 
Šentjurju

Na svoji poslovilni turneji po Sloveniji se je 
priljubljeni Slovenski oktet ustavil tudi v Šentjurju. 
Izkazala se je občina, ki je stroške poravnala iz 
proračuna, ter je prireditev podarila svojim 
občanom za Kulturni dan.

Dvorana kulturnega doma v Šentjurju je bila 9. 
februarja zvečer pretesna. Polno je bilo v parterju, 
polno na balkonu, nekaj desetin ljubiteljev lepega 
petja pa je uživalo kar stoje. Poslušalci so prišli z 
vseh krajev občine, še najštevilnejši med njimi pa 
so bili verjetno pevci naših pevskih zborov. Kot se 
spodobi, so izvajalce nagradili z bogatim aplavzom.

Morda se bodo nekateri hudovali, ker bom 
kritičen tudi do tega "nedotakljivega" slavnega 
slovenskega ansambla, ki je v svoji 45 - letni zgo
dovini postal pojem lepega petja. Ni dvoma, da se 
je Slovenski oktet zelo postaral in temu primerna je 
tudi kakovost nekaterih njegovih glasov. Ne vseh, 
drugi tenorji in drugi basi so še vedno na ravni 
svoje slave, brez prvih tenorjev, tako se mi vsaj zdi, 
pa pravega petja ni. In teh Slovenski oktet nima.

Morda je tako kar prav, bomo znali bolje ceniti 
tiste glasove, ki so zrasli na domačem dvorišču!

F.K.
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P||<*| m|o| ŠlFOklh USt mar|j*<alo. Pomladne cvetice, zajčki, nune se pohvalili, da jih plača šentjurska občina, 

* ’ s trdo pornografijo, mucke, Indijanci, Resevna je zastonj delila krofe, maske,
Kljub vsemu je pust vendarle še najbolj kurenti in raznorazne pokveke so bolj večino smo jih že videli dopoldne na 
množičen in spoštovan praznik. zabavale sebe kot druge. Izvirnih aktualnih šolskih maškaradah, pa so prav veselo

mask ni bilo na spregled. rajale.

■ ■ ,j : . iji

■H lllilillll
Povorko iz OŠ F.Malgaja so povedli duhovi

Tudi Šentjurske novice so si prislužile maškaradno pozornost

Pustni torek so vzeli v Zvečer je bilo najbolj živahno v hotelu 
zakup šolarji. Bučna in Alpos. Cela čreda žiraf, konj, coprnice in 
dolga pustna jiovorka druga eksotična bitja vseh vrst so napolnila 
šolarjev iz OS Franja restavracijsko dvorano, kjer pa, začuda, 
Malgaja je šla skozi ves skorajda ni bilo firbcev oziroma 
trg. Duhovi, malce nemaskiranih gostov. Edina avtentična 
premladi upokojenci, maska pa sta menda bila pustna izdaja 
klovni, Indijanci, zelo Šentjurskih novic in njihov urednik 
živahna četica pravih P®* 

socialističnih pionirjev ( svojemu 
stanu primerno udarnih) in vseh vrst j 
domačih in divjih živali seje ustavilo j 
pred občino. Kljub temu, da so duhovi 
vdrli v uradne prostore (rekli so, da j 
preganjajo mračne sile) in soj 
upokojenci glasno zahtevali večje i 
pokojnine, od Občinarjev ni bilo! 
odziva. Seveda, če odštejemo I 
podžupana in nekaj ženskih glav, ki so i 
dokaj indiferentno kukali skozi 
skrbno zaprta okna.

V OŠ Hruševec so imeli maškarado v 
telovadnici. Tu se se zlasti dobro 
odrezali "tovariši in tovarišice", ki so j 
imeli najbolj odurne maske in so si I 
bili, baje, zelo podobni. Tako ni bilo 
nobenega dvoma, da je grozni 
merjasec tovariš Polda, enooki gusar 
s krvavo sabljo pa ravnatelj Gajšek.
So pa imeli godce in so veselo plesali.

Za red v OŠ Hruševec je bilo poskrbljeno
Popoldne je imelo maškarado Društvo 

Na pustno soboto je bilo veselo v hotelu prijateljev mladine. PredI Resevno je za Kovač< y ju seyeda nisem smel zgrešiti. 
AIPos ter v Evergreenu. Tudi mask ni živahnost skrbel ansambel 7. raj, sami so

Pionirska četa jc bila vzorno aktivna
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NOVICE POSLOVNA STRAN !i

TaUŽMAH}A m^ma . ^

20% POLOGj, odplačilo v 1, 2, 3 letih 
10,8-odstotna fiksna obrestna mera

PokličiTE Ali nam pišite: trg. UŽMAH, 
06 5/791-1 1 5 63225 P/anma

Metka Zidar s.p.
Ljubljanska 1, Šentjur, tel.063/743-472

Trgovina ROSANA vam v teh dneh nudi veliko izbiro 
otroške, ženske in moške konfekcije:

moške srajce od 1.370,00 SIT dalje

moške maje bombažne od 1.300\ 00 SIT dalje 

ženske srajčne bluze od 2. 700, 00 SIT dalje

- pižame otroške, ženske in moške

'jap, .uda MII
- bunde otroške, ženske in moške

- pletenine 
- igrače

Poleg ugodnih cen vam nudimo odlog plačila na izplačilo 
OD in možnost plačila na več čekov.

[Trgovina RO S A N A-1
I v centru Šentjurja- I odJs.ao"do -i o. o o 

nasproti Alposa | odhn°o0 do -tg.oo

STAVBNO KLEPARSTVO IN KROVSTVO
Lončarič Sladko s.p.

Planina pri Sečnici 65/c

§ BRAMAC J?

# 95,00 srr ^
Smo pooblaščeni BRAMAC-ovi krovci 

Nudimo brezplačen popis in svetovanje ter 10
letno garancijo za vsa krovsko - kleparska

dela.
Za zamenjavo stare kritine na stanovanjskem 

objektu še dodaten popust! 
Strelovod montiramo po evropskem 

programu.

TPocC novo streho So živCjenje lepše!

POKLIČITE NAS IN SE PREPRIČAJTE!
063/791-135

termik
TEHNIČNA TRGOVINA
Cesta Kozjanskega odreda 87a 
Šentjur
Tel./fax: 741-329

Po ugodnih cenah vam nudimo bogato ponudbo 
keramičnih ploščic, sanitarne opreme, gradbenega 

materiala, inštalacij - voda, elektrika, ogrevanje, barve, 
lake, akustiko, belo tehniko in gospodinjske potrebščine.

PONUDBA MESECA:

vinogradniški stebri 
pocinkana žica 
napenjalci žice

tuš kabina 
pralni stroj 904x 
štedilnik 4x elektrika 
jupol 30 kg 
avtoradio

m
■ ...v

m

glasbeni stolp ELTA

15.990.00 SIT
48.949.00 SIT
29.990.00 SIT 

2.999,00 SIT
od 11.979,00 SIT

18.569.00 SIT

POSEBNO UGODNA PONUDBA:
kritine BRAMAC vse bane 99,90 SUAo«,
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Množično na drameljskem pohodu
Kljub temu, daje bilo sobotno jutro 10. februarja pasje 
mrzlo, menda je bilo kar okrog 15 stopinj pod ničlo, mraz 
15. tradicionalnega pohoda od Dramelj preko Straže, 
Špitaliča in Jazbin do Uršule ni ogrozil. Pohod, ki je bil 
nekdaj posvečen narodnemu heroju Milošu Zidanšku in 
14. diviziji, je sicer izgubil svojo revolucionarno ost, prav 
nič pa mikavnosti. Na pot se je podala prava množica 
ljubiteljev hoje v naravi. Kar okor 500 jih je bilo.

Nekaj minut čez enajsto so bili prvi pohodniki že na cilju, 
v zidanici Vilija Belaka na Uršuli. Prva je prišla trojica 
planincev iz Konjic. G. Pšeničnik, ki ni dajal videza 
nobene utrujenosti, je povedal: " Iz Zreč in Konjic nas je 
Prišlo kakih 30 z avtobusom. Pot je lepa in pestra, hodili 
Smo točno 3 ure. Prav nič nas ni zeblo, čeprav je zjutraj 
zgledalo res malo hladno. Pohvaliti moram ponudbo 
domače hrane in pijač pri Kumšku. Le tu, na zadnji 
P°staji, bi bilo potrebno napraviti nekaj več. Na primer 
nialo muzike, zabave...!"

Za njimi so prihajale skupine planincev iz Štor, Žalca, 
Poljčan. Kake pol ure za prvimi sem srečal tudi prvega 
domačina. To je bil 11 letni Peter Petelinšek iz Dramelj: 
Skoraj vso pot smo tekli", je povedal.

G. Trobiž, 64 let, iz Vojnika:" Dvanajstič sem na pohodu. 
Letos sem prišel v najkrajšem času. Lepo je, le tisto pot 
Po dolini sv. Janeza bi bilo potrebno speljati drugače."

Med prvimi sta vsa prepotena prišla na cilj tudi znana 
šentjurska pevca Jimmy in Jaka. Jimy, ki mu je iz prsnega 
žepa štrlela sumljivo izpraznjena steklenička, je dal za 
Šentjurske novice jedrnato izjavo: " Zelo sem zmatran."

Kmetijci: Evropa kdaj?
V soboto, 27. januarja, je bil v restavraciji hotela Alpos jubilejni 25. 

občni zbor absolventov šentjurske kmetijske šole. Kljub zasneženim cestam 
jih je prišlo okrog 70 iz vse Slovenije, le Šentjurčanov med njimi je bilo 
bolj malo.

Kot se za jubilejno srečanje spodobi, so na občni zbor povabili svoje 
bivše profesorje, mentorje in ravnatelje ter se jim za njihova prizadevanja 
zahvalili s pisnimi priznaji in cvetličnimi aranžmaji. Vsak od njih pa je 
seveda dobil tudi besedo. Prvi ravnatelj kmetijske šole g.Tone Jenšterle ni 
vedel ali bi svoje nekdanje učence imenoval s fanti in dekleti ali z gospemi 
in gospodi; Nevenka Cmok je opazila, da se na teh sicer prijetnih zborih 
absolventov dobivajo le stari obrazi, prvi mentor društva Ivan Veber, ki se 
ga učenci spominjajo po njegovem "Čujte pjebi!", pa je podrobneje orisal 
25 let delovanja društva. Sedanji mentorici društva Metoda Senica in 
Martina Četina do besede sploh nista prišli.

Osrednja točka dnevnega reda je bilo predavanje dr. Marije Markež, 
nekdanje politične aktivistke in funkcionarke Kmečke zveze, o problema
tiki vstopa slovenskega kmetijstva v Evropsko zvezo. Razčlenila je region
alno in strukturno politiko v EZ, o položaju slovenskega kmetijstva pa je 
menila, da ima ob pripravljanju na sodelovanje v EZ odlično priložnost za 
tehten razmislek o kmetijski politki. Perspektive našega kmetijstva naj bi 
bile v biološkem kmetovanju ter dopolnilni kmetiji. Nujna je liberalizacija 
kmetijskih trgov, enako nujni pa so tudi ukrepi, ki jih izvaja EZ in sicer ne 
glede na to, ali bomo v EZ ali ne.

V razpravi je Ivan Veber ugotovil, da bi hitenje v smislu nekdanjega 
političnega gesla "Evropa zdaj!", pomenila za slovensko kmetijstvo ver
jetno katastrofo. Zato je postavil drugo vprašanje: Evropa kdaj?

Po občnem zboru so nekdanji sošolci ob kosilu in glasbi Veselih Štajerk 
tja v pozno popoldne obujali spomine na nekdanje dni in kovali nove načrte.

F. K:

Spremembe v SDSS
V četrtek, 22. februarja, se je 

končno zgodila že dvakrat preložena 
volilna konferenca šentjurskega od
bora SDSS. Udeležba je bila tokrat 
razmeroma zadovoljiva, udeležila pa 
sta se je tudi regijski koordinator g. 
Novak in poslanec g. Pukl iz Celja.

Po precej burni in zelo kritični 
razpravi o preteklem delu in zlasti še 
vodenju stranke je na volitvah prišlo 
do Precejšnjega presenečenja. Za 
novega predsednika je bil nepričak
ovano izvoljen mag. Franc Kovač, 
zamenjani pa sta bili tudi dve tretjini 
dosedanjega predsedstva. Dosedanji 
Predsednik g. Oto Pungartnik je bil 
izbran za kandidata za poslanca za je
senske državnozborske volitve.

Na zboruje bilo tudi dogovorjeno, da 
bo stranka še pred 6. marcem sklicala 
kandidacijski zbor za marčevske 
volitve v svete KS.

Stranišče
Če je res, da se kakovost 

lokala naj lepše odraža v ure
jenosti stranišča, potem bi si 
Šentjur analogno po svojem 
edinem javnem stranišču v 
tržnici zaslužil čisto 
nezadostno.

Razbita vrata, polomljene 
školjke, o milu ali papirju ni 
ne sluha ne duha ter neznosen 
smrad so dejstva, ki ne potre
bujejo posebnega komen- 
taija.

Kdo odgovarja za javno 
stranišče?

Ali ni nobene oblasti ali 
inšpekcije, ki bi napravila 
red. ali vsaj zaprla to šentjur
sko sramoto?

Ali ni v tržnici nikogar, ki 
za svojo dejavnost potrebuje 
neoporečne sanitarije?

Pritožno knjigo, prosim!
Dne 6. februarja sem v zdravstvenem domu doživela nepri

jetno izkušnjo, ki jo želim objaviti.

Ob 7,15 uri sem bila napotena iz zasebne ambulante v 
laboratorij. Da sem prišla na vrsto, je trajalo točno I uro in 45 
minut, izvid pa sem dobila v roke ob 12. uri. Vmes je laborantka 
šla za eno uro na malico. Ko smo se pritoževali nad njenim 
dolgotrajnim postopkom, je dejala, da so pač prvi na vrsti 
pacienti državnih zdravnikov, tisti od zasebnikov pa takrat, ko 
je čas.

Vljudno prosim nekoga od pristojnih, da javno razloži, kaj 
so ukrenili, da se takšne "zgodbe" ne bodo več ponavljale!

__________________________________ S.R., Šentjur

Planinska SDSS brez volilnih informadj
15. februarja smo zaprosili našo KS, da nam posreduje 
osnovne podatke o pripravah na volitve (rokovnik, volilne 
enote itd.) pa smo dobili odgovor, da oni za stranke ne 
skrbijo. Tudi statuta KS ni bilo mogoče dobiti, ker ga 
predsednik hrani doma.

Zavračamo takšen, milo rečeno čuden odnos do volitev.

KO SDSS Planina
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1

VSI ŠENTJURSKI PREDSEDNIKI
Pred nami je volilno leto; že čez dober 

mesec bomo izbirali nova vodstva KS, v je
seni, na državnih volitvah pa tudi novo vod
stvo države. Volivci bomo spet v žarišču 
strankarske pozornosti ne glede na to, ali 
nam je to všeč ali ne. In tudi odločati bomo 
morali! To slednje, žal, poteka marsikdaj 
tudi na pamet. Na državni ravni ne bo tako 
hudo, za nas bodo poskrbeli televizija in 
časopisi. Čeprav se čudno sliši, se zdi, da 
bomo imeli več težav na domačem dvorišču; 
prav slabo poznamo naše stranke, njihove 
voditelje in zamisli, ki jih zagovarjajo.

V ŠN smo si zadali nalogo, da vam jih, še 
preden se prične pravi predvolilni ples, nek
oliko približamo. V nekaj naslednjih števil
kah vam bi radi predstavili predsednike 
šentjurskih strank.

Zakaj "bi"? Zato, ker smo že pri prvem 
poskusu naleteli na predsednika največje in 
vladajoče šentjurske stranke g. Čokla, ki je 
odločno odklonil, da bi se predstavil! Tudi 
prav. Šentjurska SKD tudi doslej ni dala 
dosti na komuniciranje s širšo šentjursko 
javnostjo, pa se je pri volitvah vselej dobro 
obnesla. Ima pač svoj koncept, svoje zveste 
volivce, za druge ji pa očitno ni dosti mar.

Cveto Erjavec, 
predsednik ZLSD 

Šentjur
Predsednik Združene liste je pravi 

Šentjurčan: luč sveta je zagledal pred petde

setimi leti v Zgornjem trgu in je z izjemo 
dobrih treh let, ko sta bila z ženo Ireno pri 
njenih starših v Šmarju, ves svoj dosedanji 
vek preživel v Šentjurju. Do leta 1980 je 
delal pri Merxu v Celju, od takrat naprej pa 
je "občinar" v Šentjurju. Od leta 1986 do 
1995 je bil načelnik občinskega oddelka za 
ljudsko obrambo, od lanskega leta naprej pa 
je samostojni svetovalec za obrambne

priprave pri regijski Upravi za obrambo v 
Celju.

Kar pomni, je bil polno vpet v šentjursko 
javno življenje, aktiven je bil zlasti v KS. Bil 
je predsednik skupščine KS, od leta 1987 pa 
tudi predsednik sveta KS. Ko je politika 
pričela nekako ugaševati vlogo krajevnih 
skupnosti, je zaradi tega prvič prišel v kon
flikt z občinsko oblastjo in je leta 1992 od
stopil. Njegov protestni odstop, oziroma 
kapljica čez rob, naj bi bilo takratno samo
voljno odločanje občinskih oblasti o prik
ljučitvi Most na šentjurski vodovod brez 
soglasja KS. V bistvu pa je šlo zato, da se ni 
mogel strinjati s popolno finančno podre
jenostjo krajevnih skupnosti.

Ta njegov boj za KS v bistvu traja še 
sedaj.

Na lanskoletnih volitvah je bil izvoljen 
na listi ZLSD v Občinski svet. Postal je 
podpredsednik Občinskega sveta, predsed
nik Upravnega odbora Sklada stavbnih zem
ljišč in član več komisij. Na decembrski 
programsko volilni konferenci ZLSD pa je 
bil soglasno izvoljen tudi za predsednika 
šentjurskega odbora te stranke.

Za svoje dosedanje delo je dobil vrsto 
odlikovanj, ki pa jih ne bo našteval, je dejal 
v šali, ker bi porabil preveč dragocenega 
prostora v ŠN.

Gospod Erjavec, kako je danes z vlogo 
šentjurske KS?

Vloga KS Šentjur - mesto je še vedno 
nekako nedorečena. V finančnem smislu 
smo povsem odvisni od občinskega 
proračuna, le ta pa mnogo sredstev, namne- 
jenih KS, porabi za plačila neposredno izva
jalcem, v našem primeru Javnemu 
komunalnemu podjetju. Samoprispevka ni
mamo, zaradi tega smo se odpovedali tudi 
svojemu profesionalnemu tajniku KS, kar j e 
bila velika napaka. Morda je prav zato stor
jenega mnogo manj, kot bi lahko bilo. Precej 
težav imamo z urejanjem ulic, še posebej 
tistih, ki so hkrati tudi tranzitne ceste, npr. 
proti Kamenemu, Podgradu in Hruševcu. 
Zanje ne dobimo denarja kot za t.i. nekate- 
gorizirane ceste, moramo pa jih urejati. 
Druge KS nam očitajo, da porabimo mnogo 
njim namenjenega denarja, sam pa menim, 
da je ravno nasprotno: KS Šentjur - mesto 
razpolaga sorazmerno s premalim deležem 
sredstev glede na to, daje potrebno nekatere 
javne objekte, ki jih koristijo vsi občani 
(avtobusna postaja, parkirišča, tržnica itd.) 
urejati in vzdrževati s sredstvi KS.

Naše upanje je samoprispevek, ki ga 
bomo, tako sem prepričan, z gotovostjo 
izglasovali. Brez njega bo težko karkoli 
napraviti. Načrti pa so veliki. Naj jih le nekaj 
naštejem: ureditev kulturnega doma, podvoz 
pod železnico, ekološka sanacija mesta, 
ozelenitev Šentjurja, izgradnja otroškega 
rekreacijskega parka pod Križem itd. Da o še 
vedno problematični oskrbi z vodo sploh ne 
govorim. Osebno ne verjamem, da bo voda 
iz Hrastja rešila vse naše težave. Bojim se, 
dajo bodo razpeljali po vsej občini in je spet 
ne bo dovolj. Po mojem bi morali več 
narediti za raziskavo vodnih virov pod Re- 
sevno in jih priključiti na že obstoječi vodo
vod.

Ker sva ravno pri vodi: zakaj je 
šentjurska voda tako draga? Ali menite, 
da jo lahko poceni in izboljša sistem, kot 
ga predlaga sedanja občinska oblast, to je 
združevanje vseh lokalnih vodovodov pod 
upravljanjem JKP?

Naši vodovodi so menda kot rešeto. Ob
stajajo podatki, da odteka iz vodovodnih 
napeljav v zemljo kar 40 % vode. Sicer se pa 
strinjam, da mora nekdo upravljati z vodo in 
da je to javno podjetje. Nisem pa zato, da 
JKP dobi monopol nad vodo. Občina kot 
ustanovitelj JKP je dolžna skrbeti, da to pod
jetje posluje neprofitno, kvalitetno in v korist 
občanov.

Kako ste postali predsednik ZLSD? 
Kakšen je bil vaš predsedniški program in 
ali je res, daje prejšnji predsednik g. Bevc 
prepustil svojo funkcijo pravzaprav 
zaradi pritiska višjih forumov v stranki?

Ne, govorice glede g.Bevca ne držijo. G. 
Bevc je bil preobremenjen s svojim delom in 
je sam prosil, da ga razrešimo. Glede moje 
izvolitve pa povem, da sem bil tudi sam 
presenečen. Ob izvolitvi sem podal okvirni 
program, ki je bil na prvi seji predsedstva 
stranke dopolnjen in dokončno sprejet. Gen
eralni direktor Alposa g.Bevc ostaja član 
predsedstva, pa tudi prejšnji podpredsednik 
g. Štiglic iz Jurmesa je obdržal svojo funk
cijo. Torej ne gre za "revolucijo" V ZLSD.

Kako bi na kratko predstavili ZLSD? 
Kaj pravzaprav ponujate šentjurskim 
volivcem?

Najprej moram povedati, da ZLSD nima 
več kaj dosti skupnega z bivšo Zvezo komu
nistov. Postali smo trden delček demok
racije, smo strpna in predvsem do ljudi 
odprta stranka, ki spoštuje načela. Sociala, 
ugodno organiziranje življenja, solidarnost,
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skrb za zaposlovanje, so naše prioritete. 
Tako kot smo že doslej konstruktivno sode
lovali z županom, bomo tudi vnaprej, ne 
glede na to, iz katere stranke bo. To seveda 
ne pomeni, da bomo klečeplazili. Ko bo 
Prišel čas, bomo svojo vlogo odločno odi
grali. Moram pa tudi povedati, da ZLSD spet 
Pridobiva na ugledu, tudi članstvo se nam 
yeča. Pa ne gre samo za starejše, tudi mladi 
Se nam pridružujejo. Zdaj, ko je stranka z 
'Zstopitvijo iz koalicje še enkrat dokazala 
sv°j° doslednost, bo zanimanje zanjo še bolj 
Poraslo. Sicer pa ZLSD v občini dobro drži 
sv°je mesto in predstavlja solidno protiutež 
vsem drugim strankam.

Kaj pričakujete od volitev, tako na 
lokalni kot državni ravni?

ZLSD bo postavila svoje kandidate v 
vseh volilnih enotah, čeprav menim, da 
strankarska struktura v KS ni pomembna in 
tudi ne posebno koristna. Imamo dovolj 
ljudi, ki so sposobni in voljni delati v KS in 
je prav, da jim to omogočimo.

Na jesenskih državnih volitvah pa bomo 
zagotovo dosegli boljši reztultat kot smo ga 
na prejšnjih.

Kako ocenjujete razmere na sami 
občini? Tu mislim predvsem na delovanje 
posameznih inštitucij, Občinskega sveta, 
uprave, župana itd.

Če sem pošten, moram povedati, da sem 
pričakoval, da bo vse skupaj steklo mnogo 
bolje kot se je v resnici zgodilo. V mnogih 
stvareh je občinska oblast slabša kot je bila 
kdajkoli. Ni prave organizacije, ni koordi
nacije med različnimi resorji. Samo poglejte 
npr. zadnji primer, praznovanje 8. februarja! 
Saj še koledarja kulturnih prireditev ne 
spravijo skupaj! Da ne govorim, kaj pomeni, 
če občina nima svoje strategije razvoja! 
Občinski svet je formalno morda res zado
voljivo odigral svojo vlogo, vsebinsko pa 
županu menda ni bil v posebno oporo. 
Preveč seje ukvaijal sam s seboj. Kritika, ki 
jo je naslovila LDS na predsednico sveta 
gospo Osetovo, je upravičena. Ker kot pod
predsednik na delo Občinskega sveta tak-

Zlata Tončka in Jožko 
Vodeb

Ta mesec sta proslavila zlato obletnico 
skupnega življenja Tončka in Jožko Vodeb 
iz Gorice pri Slivnici.

Vzela sta se davnega 1946. leta, potem, 
ko sta bili za Jožkom nemška in partizanska 
vojaščina, za njo pa nekaj let težaškega kme
tovanja na Šusterjev! domačiji v Jakobu. 
Jožko je imel tam blizu gorco, pa se je 
vžgalo. Prva dva otroka sta se jima rodila 
uirtva, en otrok jima je pri 17 letih umrl za 
rakom. Srečo in zadovoljstvo sta v družino 
Prinesla šele sinova, ki sta prišla na svet s

carskim rezom in zdaj živita v neposredni 
bližini.

Kako sta preživela to vajino skupno 
polovico stoletja?

"Pravzaprav zelo hitro, kar naenkrat je 
bilo mimo. Garala sva, hotela sva narediti 
več, toda časi so bili težki. Ne smem se 
spomniti tistih let takoj po vojni, obvezne 
oddaje, zapostavljanja kmečkega stanu! 
Težko j e bilo. No, pa vse sva preživela, lahko 
rečem v pravi slogi. Seveda sva si tudi kdaj 
prišla navzkriž, največkrat pri delu, toda to 
so bili le trenutki. Resnih "tihih tednov" 
nisva imela nikdar. Ko sva se vzela, sem jaz 
imel že 35 let, Tončka pa s svojimi 
sedemindvajsetimi tudi ni bila več prav 
rosna in si res nisva mogla privoščiti še 
nesporazumov," je bil odločen gospod 
Vodeb.

"Že, že, toda pred tremi leti pa bi se bila 
skoraj ločila",je presenetila gospa Tončka. 
"Bilo pa je tako, da je Jožko na vsak način 
hotel kupiti žrebico, jaz pa mu nisem pustila. 
V teh njegovih letih, pa da bi imel žrebico! 
Ne, to pa ne. Jaz ali žrebica, sem bila 
odločna". Jožko seveda žrebice ni kupil. 
"No, to ni bilo tako hudo, ker sem kar hitro 
popustil. S Tončko sva se vedno res dobro 
ujela, in če bi bil mlad, bi jo še enkrat hotel 
za ženo. Če bi me pa ona vzela, pa ne vem." 
"O, bi! Jožko mi je bil vedno všeč", je hitro 
pritrdila Tončka.

orekoč nisem mogel prav nič vplivati, sem 
odstopil. Svojo funkcijo sem vzel resno in, 
razumljivo, nisem mogel pristati na zgolj 
okrasno vlogo, ki so mi jo namenili.

Mar to pomeni, da tudi občinska 
uprava ni bila na mestu?

Ne, ne bi tako rekel. Občinska uprava je 
v prejšnjem obdobju dokazala, da zna delati. 
Če zadeve zdaj ne tečejo zadovoljivo, sta 
kriva organizacija oziroma vodstvo.

Še mogoče besedo ali dve o drugih 
šentjurskih strankah?

Ne bi jih rad ocenjeval, to naj napravijo 
volivci! Rekel bi le, da si mnogi hočejo 
prilastiti prav vse zasluge za pozitivne pre
mike, kar pa sploh ne drži.

Nesporno je, da so prav poslanci 
Združene liste v parlamentu podprli vložene 
amandmaje, ki so bili tudi sprejeti ( inves
ticije v ceste, družbene dejavnosti, dom 
ostarelih itd.) Vse to so dejstva, ki potrjujejo 
pravilno usmeritev naše stranke.

F.K.

G. Vodeb, Vi ste tudi slikar. Kako gre
sta skupaj kmetovanje in umetnost?

"Že od šolskih let naprej sem rad risal, 
resneje pa sem začel slikati šele v resnejših 
letih. Sem popoln samouk in šele pred 
dvema desetletjema sem dobil nekaj os
novnih slikarskih naukov od Ferda Žagarja 
in Goceja. Vedno je bilo tako, da sem poleti 
kmetoval, pozimi pa tudi slikal, če sem imel 
navdih. Tudi letošnjo zimo je nastalo 6 novih 
platen. Ja, če bi lahko začel še enkrat, bi 
morda bil svobodni umetnik in ne kmet."

Življenje nekoč in danes? Politika?
"V Gorici je bilo nekoč bolj družabno. 

Imeli smo pevce, gasilce, Deteljico in še kaj. 
Danes imamo dvorano, mnogo učiteljev, pa 
manj prireditev. Televizija nas je vse 
pokvarila. Včasih je čas tekel bolj počasi in 
sploh nismo vedeli, da nam je hudo. S poli
tiko je pa tako, da sem mislil, da bo po 
osamosvojitvi vse drugače, zdaj pa nisem 
več prepričan, da smo Slovenci res tako de
lavni in pridni. Ja, Janša je strupen, on jih zna 
zabiti. Školjč in tisti Thaler se mi pa zdita le 
nekoliko premlada."

Kaj vama pomeni vajina zlata 
poroka?

"V začetku sva se branila, potem pa je 
bilo zelo lepo. Res enkratno!"

Čestitamo!
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Dohodnina

Šentjurska davkarija sporoča, da pri vlaganju davčnih prijav 
letos ni večjih novosti. Dohodnino bo potrebno prijaviti do 31. 
marca. To boste pri njih lahko storili vse dni ob rednem delovnem 
času, od 25. do 29. marca pa celo vsak dan do 17. ure ter v soboto, 
30.marca, od 7. do 12. ure.

Dohodnine ni potrebno prijaviti tistim, ki niso imeli več kot 
147 835 SIT skupnih prejemkov ter upokojencem, ki jim med 
letom ni bil obračunan in odtegnjen davek. Tudi študentom, ki 
so delali preko študentskega servisa in niso zaslužili več kot 685 
451 SIT, ne bo treba na davkarijo.

Obvezno pa morajo prijaviti vse svoje prejemke vsi, ki imajo 
dohodke od zemljišč. Prav tako ne smejo pozabiti na svoje 
prihodke lastniki delnic in morajo prijaviti prejete dividende.

Glede tistih 3 % za olajšave je letos novo le to, da vam bodo 
upoštevali tudi stroške za napeljavo plina in telefona, če ste jih 
gradili na podlagi veljavnih upravnih dovoljenj.

Če ste med letom od svojih prejemkov že plačevali do
hodnino, a se je zdaj pokazalo, da vam ni potrebno vlagati 
napovedi, vam bodo vplačane zneske vrnili le, če jih boste 
zahtevali.

Kaj je s kabelsko televizijo?
Gospa P. nas je nekajkrat opozorila, da bi morali nekaj 

reči o šentjurski kabelski televiziji. Po njenih besedah je rok 
za priključek že zdavnaj potekel, pa ni nikogar od nikoder.

Gospoda Jerovška, lastnika firme Ves electronic, ki se 
je predlansko leto lotil tega projekta, sem petkrat zaman 
iskal v njegovih poslovnih prostorih. Tudi na sporočilo, naj 
me pokliče po telefonu, se ni odzval. Ker se po Šentjurju 
govori, da bo Jerovšek vsak hip bankrotiral in da bo posle 
prevzel celjski Turnšek, sem poklical v Celje. Ko sem 
tajnici povedal, kdo sem in kaj bi rad, je previdno rekla, da 
gre pogledati če je g. Turnšek v pisarni. Ko je ugotovila, da 
je šef izginil, mi je kratko povedala, da imam napačne 
informacije in odložila slušalko še preden sem se ji uspel 
zahvaliti.

Zanimivo je, da tudi na KS in na občini o kabelski 
televiziji nič ne vedo ali nočejo vedeti.

Zaenkrat torej nič! Morda bi bila oba gospoda pri
jaznejša, če bi se KS in Občina, ali pa tudi kak primernejši 
državni organ, malo bolj zavzeli za svoje občane.

Smučarska idila na Kalobju
Že vso zimo, ki nas je letos obilno obdarila s snegom, se naokrog plazijo 

govorice, da se na Kalobju dogaja nekaj čudnega. Natančneje: vsak vikend 
hrib pod igriščem oživi in tja se zgrne cel kup ljudi.

Vsaj zame čudna reč. Kaj na vsem svetu jih je pripravilo, da rinejo tja 
gor?! Pa so se prejšnjo nedeljo tudi meni odprle oči. Tista strmina se je 
neznano kdaj spremnila v prav pripravno smučišče, ki ga oblega staro in 
mlado. Takšna je stvar videti od daleč.

Kot popoln smučarski antitalent sem se približala s precejšnjo mero 
previdnosti, se pravi brez dilc in podobnih drsečih zadev. Pod mano se je 
razprostirala bela položna planjava, sonce seje bleščalo na vsakem kristalčku 
posebej in kar je najlepše; ko si v dolini, te jeklena vrv potegne nazaj.

Prelepo, da bi bilo res! sem si dejala in z očmi že iskala brata, da bi 
okupirala njegove smuči. Potem pa... Uoooauuu! Nekdo je z nosom v snegu 
preverjal, če je še cel. Nak, kar pozabi, dekle! Tisti trenutek sem sklenila, da 
z mojimi snežnimi pustolovščinami ne bo nič. Temu bi človek rekel hinavska 
strmina; šlo je malo hitreje, kot bi smelo za moj okus.

Seveda se bataljon smučarjev in bordarjev zanj ni kaj prida menilo. Zdaj 
so bili še tu in čez hip že ne več. Pa kaj potem! Če nič drugega, demokracijo 
so pa razvili, ni kaj. Če si upaš, lahko uporabiš tudi navadno avtomobilsko 
zračnico, čim večjo, tem bolje. Kar se mene tiče, lahko privlečete tudi star 
čoln, ampak mene "ziher" ne bo zraven!

Sicer pa, dokler bo sneg, bo tudi smeh. In tega naj nikoli ne zmanjka!

Saša Teržan

Bomo dobili letni program 
prireditev?

Načelnica UE Šentjur mag. Stoparjeva je 
15. februarja sklicala sestanek s pred
stavniki turističnih in kulturno prosvetnih 
društev, na katerem so se načelno dogovorili 
za vsebino in kole dar prireditev v občini. 
Ko bodo vsi termini dorečeni, predvidoma 
naj bi bilo to v začetku marca, bo Upravna 
enota sklicala novinarsko konferenco, na 
kateri bo predstavila načrt vseh naših 
letošnjih prireditev. Verjtno bodo založili 
tudi informativno zloženko, ki jo bodo 
poslali vsem zdraviliščem, turističnim 
društvom in drugim agencijam. V teku je 
tudi priprava šentjurske promocijske video 
kasete.

V slovenski program prireditev so prišli: 
Via hystorica - 23. marca, Jurjevanje - 19. 
do 24. aprila, Ponkovški majski pohod - 
12.maja, Pokaži, kaj znaš v Dobju - 28. 
julija, planinska Angelska nedelja - 1. sep
tembra, ponkovški Martinovi dnevi - 8. do 
10. novembra
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O pasjih drektih
Ker redno prebiram ŠN in sem velika ljubiteljica malih živali, sem 

Se spotaknila ob bodico "o pasjih drekcih", ki so postali, kot izgleda, 
Prava nadloga ne le za prebivalce na Orožnovi, ampak tudi za nekatere 
druge občane tega "čistega in prekrasnega" Šentjuija. Tudi v Ulici 
Miloša Zidanška je kar precej stanovalcev, lastnikov malih štir
inožcev. Seveda je treba z njimi hoditi na sprehode, da opravijo svoje 
Potrebe po "prekrasno urejenih" zelenicah. Vem, da to marsikoga 
nroti. Zanimivo pa je, da nikogar ne moti svinjarija pod balkoni 
nekaterih blokov, kjer lahko najdete jabolka, olupke, plastenke vseh 
vrst, cigaretne ogorke, in še bi lahko naštevala. Še sreča, da pozimi 
zapade sneg, ki veliko skrije.

Dragi sostanovalci, ozrite se tudi v notranjost blokov, kjer so mladi 
iz gole objestnosti uničili vse, kar se uničiti da. Od zvoncev, stikal, 
žarnic in poštnih predalčkov. Zidovi so ena sama freska! Da o prosto
rih, ki so jih nekdaj uporabljali hišni sveti, in tisti, ki naj bi bili 
kolesarnice, sploh ne govorim!

Sprašujem se, ali sploh kdo vse to opazi? Vendar pa tudi razumem, 
da se je mnogo lažje znašati nad malimi štirinožci, kot pa si vzeti čas 
za vzgojo naših mladih krajanov!

Predlagam, da se lotimo pobiranja "človeških odpadkov", ker je 
teh mnogo več kot "pasjih drekcev".

N.S.,Šentjur

Nekje smo moški sami, 

v glavnem borci, bili zbrani. 

Naenkrat mimo nas, 
v gneči sobe tuje, 

pokojni mimo pride,
Loj z Novakov - As.

Vse nas silno preseneti, 

takole shujšan,

kot da iz groba vstal je, ti 
presneti.

Je pravi, ali ni ta pravi? 

v čudnem božjem strahu 
se sprašujemo v svoji glavi.

Odide Lojze po stopnicah v 
sobo,

v katero se zapre.

Stopim sam za njim pred 
garderobo.

Potrkam na njegova vrata, 
Prosim, da mi jih odpre, 
se mu predstavim po imenu, 
saj me pozna kot brata. 

Naenkrat vrata se odprejo, 
se Lojze mi droban ven prikaže,

Alojzu v slovo 

(sanje)
prizna, da zares ni bil pokopan. 
Verjamem mu, da se ne laže.
Okoli njega družba čudna je, 
izbrana, raznolika, 
vsi so izjemno resni, posebno 
neka dama,
razen otroka, ki veselo vzklika. 
Moški bili so tiho, kakor nemi, 

bledi shujšani in resni.

Prestali so življenje, smrt, 
katarzo.

V sanjah prišli predme so s 
poročilom blagim:

Ljudje, ljubite se, vzemite smrt, 
življenje resno,

veseli ostanite, da nič pri srcu 
vam ne bo pretesno.

Prišel je novi čas. Naj vrne se 
lastnina!

Veter novi je zapihal, sprava je 
za nami.

Bili smo borci za svobodo lani, 
zdaj smo veterani.

Jernej Borovnik - Bartol

Zimske radosti na Rogli
Letošnja zima je dokaj nenavadna. Obilje snega topel veter kaj 

kmalu stopi, nov sneg pa naletava in naletava, vendar ga noče biti 
dovolj za smuko blizu doma. Utrjena smučišča z žičnicami pa so 
za otroke predaleč in predraga za starševski žep.

Te stiske dobro razumeta naš domačin Mirko Kovač in njegovo 
podjetje, ki že nekaj let pomagata našim šolaijem s prevozi na 
Roglo.

Tudi letos je njegov kombi z voznikom kar 10 dni ob 11. uri 
stal pred šolo, kjer so se z vso opremo vkrcavali učenci z učiteljem 
spremljevalcem. Na Rogli so uživali do 16. ure, ko so se vračali 
domov žarečih obrazov. Zvrstilo se je preko 80 učencev. Pod 
budnim očesom spremljevlcev Simone Senica in Draga Jazbinška 
so nekateri okorno nabirali prve izkušnje, drugi pa so uživali v 
drvenju po belih poljanah.

Šola je posojala smuči in pancerje, starši so plačali za žičnico, 
prevoze pa je opravil Mirko Kovač s svojimi delavci, za kar so mu 
hvaležni predvsem mladi smučarji. Zavračamo mnenje Pepce Plan
inc, ki je v zadnji številki ŠN to Kovačevo darilo poimenovala z 
zares neustreznimi izrazi.

Še enkrat lepa hvala, g. Kovač. Želimo, da še kak podjetnik 
posnema njegov zgled v korist otrok in staršev z bolj plitvimi žepi.

Vinko Petelinšek

V spomin Olgi 
Škoberne

Pomlad se vrne 
petje ptic se prebudi, 
v cvetje zemlja se ogrne, 
a zate več pomladi ni...
Te dni so dobjanski zvonovi 

zapeli poslednjo pesem Olgi 
Škoberne, znani Dobjanki, 
vestni ženi, materi in skrbni 
gospodinji. "Na Tratah" je bil 
njen dom, tam je živela in

ustvarjala premnoge dobrote v 
gostišču, ki ni slovelo le po 
njeni kuhinji temveč tudi po 
njeni prijaznosti in dobroti.

"Olga mi je bila kot druga 
mama",so te dni tako pogoste 
besede, ki povedo vse.

Vsi, ki smo kdajkoli bili v 
Vašem gostišču in bili deležni 
Vaše pozornosti in 
razumevanja, se Vam zahvalju
jemo za vso toplo prijaznost.

Uduč

Obvestila matične službe
Poročili sta se:

Jožef Verbič in Ivica Štukelj iz Dra
melj.

Umrli so:

Vaslav Gračanar (79) iz Ravna, Ivan 
Agrež (57) iz Loke, Julijana Kolman 
(85) iz Lažiš, Terezija Esih (81) iz Dolge 
gore, Karel Lakner (75) iz Loke, 
Amalija Jančič (65) iz Šentvida, Jožef 
Ratajc (76) s Ponikve, Julijana Artnak 
(70) iz Hrastja, Matija Benedik (84) iz 
Cerovca, Karel Novak (82) iz Golobin- 
jeka, Karel Tomplak (60) iz Loke, Mar
jan Gorjanc (43) iz Dobovca.

Slutim
Slutim tvojo 
navzočnost,
ljubezni globino 

in nje veličino.

O, kako trepečem, 
da bi ne razbila 

teh zaznav, 
da bi ostal svet 
lep in sanjav, 

kot topel žarek 
iz daljav.

Z. Uduč
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NOVICE

S policijske postaje
Policisti pravijo, da se je letošnje leto 
pričelo razmeroma mirno, toda v 
prometnem smislu nesrečno. Vse lansko 
leto smo imeli 3 smrtne žrtve na cestah, 
letos pa smo to številko dosegli že 
februarja, če upoštevamo tudi smrt na tirih 
v Dolgi gori.

Razmeroma "dobro" so pričeli "pivci". 
Policisti so v dveh mesecih dali pihati 145 
šoferjem in od teh jih je bilo le 14 čistih, 
82 jih je šlo preko kritične o,5 promila, 
drugi pa so se izmazali z nižjimi 
številkami.

STOPIMO IZ TEME je naziv akcije, ki bo 
trajala do 10. marca. V tem času bodo 
policisti opozarjali nočne pešce na cestah, 
jim podarjali kresničke ter pregledno 
informativno zloženko, potem bodo pa 
posegli tudi po blokih ter nas prisilili, da 
bomo tudi sami poskrbeli za svojo 
varnost.

Od 1. marca naprej bomo tudi v Šentjurju 
imeli svoje vodje policijskih okolišev, ki 
bodo "po očetovsko" skrbeli za našo 
vsesplošno varnost. G. Peter Školnik bo 
imel na skrbi Šentjur in okolico, Branko 
Prah je zadolžen za Dramlje in Ponikvo,

kozjanski del občine pa bo krotil Dušan 
Polenšek.

Prometne nezgode

V preteklem obdobju jih je bilo 63 (prejšnji 
mesec 60).

22. januarja si je zmenek s šentjurskim 
sodnikom za prekrške zagotovila 
devetindvajsetletna Brigita J. iz Šentjurja. 
Pred šolo F. Malgaja je prevozila rdečo 
luč, zbila šolarja Sebastijana Z., se 
prepričala, da je ostal živ in cel, ter 
odpeljala naprej. Njena skrbnost 
g.Lichteneggerja zelo zanima.

Nesreče v Vrbnem se kar vrstijo. En teden 
po tistem, ko se je smrtno ponesrečil z 
motorjem 25 letni Julij Ogrizek, je prišlo 
tam spet do težje nesreče. Zdravko Š.(45 
let) iz Šentjurja, je 23. januarja vozil proti 
Celju. Pri avtobusni postaji je prehiteval v 
promet se vključujoči avtobus in za njim 
stoječe osebno vozilo ter čelno trčil v 
nasproti vozečega Ivana K.(46) z 
Botričnice. Težje telesno poškodovanega 
Ivana so odpeljali v bolnišnico. Zdravko je 
vozil pod vplivom alkohola.

Pobeg s kraja nesreče si je privoščil K.R. 
iz Slivnice. Dne 31. januarja je pri mostu 
čez Voglajno v Šentjurju zbil 43 letno

Anico J. z Rifnika, kije šla pravilno po levi 
strani. Anico, ki ji je povzročil težje telesne 
poškodbe, je pustil na cesti ter odpeljal. 
Izsledili so ga naslednji dan. Tudi njemu 
ne bodo cvetele rožice.

Javni red in mir

Policisti so imeli 9 bolj manj vsakdanjih 
intervencij (prejšnji mesec 8), kar pomeni, 
da pustni čas ni bil kaj posebno nemiren.

21. januarja sta po tržnici "telovadila" 
okajena Boris M.(26) in Albert M.(22), 
oba iz Kranjč. Ker ju natakarica ni hotela 
spustiti v bife Life, sta med drugim 
splezala tudi na trško fontano, od koder sta 
junaško razlagala, da jima nihče nič ne 
more. Kljub temu, da soju policisti "sneli" 
že z lepimi besedami, ju pričakuje na obisk 
g.Lichtenegger.

Kazniva dejanja

Tudi tu en sam dolgčas! Če odštejemo 
tatvine v Alposu v Kovinski opremi, ki se 
že dalj časa vztajno ponavljajo, bi veljalo 
omeniti le še neznanca, ki si je v OŠ 
Ponikva "sposodil" videokamero, 
mimogrede pa seje založil še s klobasami 
iz hladilnika.

Kmetijski nasveti

Dognojevanje ozimnih žit z 
dušikom
Prvo dognojevanje opravimo ob koncu zime, ko se začne 
vegetacija, t.j. v fazi razraščanja, drugo v fazi kolenčenja (ob 
koncu aprila), težo klasa in kakovost zrna pa povečamo s tretjim 
dognojevanjem v fazi klasenja.

Znaki pomanjkanja dušika so bledo zelena barva posevkov ter 
slabo razraščanje. Prevelike količne dušika vplivajo na rastline 
negativno, ker zmanjšujejo odpornost proti boleznim in 
povzročajo poleganje žit. Za ugotavljanje potrebnih odmerkov 
dušika v posamezni fazi razvoja so nam v pomoč rastlinski 
nitratni testi.

Dognojevanje pšenice

Najprej dognojimo posevke, ki so redki in slabo razraščeni. S 
prvim dognojevanjem vplivamo na rast korenin in na razraščanje 
ter zasnovo klasov. Pri gostih in dobro razraščenih posevkih z 
dognojevanjem ni potrebno hiteti.

Priporočamo 40 do 80 kg čistega dušika na hektar. Z večjimi 
odmerki gnojimo slabše razvite posevke in tiste, ki se še ne 
razraščajo. Večje odmerke dajemo tudi na njive, ki v kolobarju 
niso bile gnojene ali so bile gnojene z manjšimi količinami 
organskih gnojil (hlevski gnoj, gnojevka) in na zemljišča slabše

rodovitnosti. Uporabimo dušična mineralna gnojila z večjo 
vsebnostjo dušika.

Npr.: KAN 27% N.

Ob koncu zime ga dajemo 250 do 300 kg/ha

Z NPK dognojujejmo v primeru, če v jeseni nismo opravili 
osnovnega gnojenja: NPK 15 - 15 - 15 ali NPK 13 - 10 - 12 v 
količini 300 do 500 kg/ha.

Dognojevanje ječmena

Razraščanje ječmena se pri pravočasni setvi zaključi že v jeseni, 
zato s spomladanskim dognojevanjem ne moremo vplivati nanj. 
Pri dognojevanju z dušičnimi gnojili moramo biti previdni, ker 
ima ječmen zelo krhko in tanko slamo ter je nagnjen k poleganju. 
Dognojujemo ga v fazi kolenčenja s 50 do 70 kg čistega dušika 
na hektar (200 do 250 kg KAN - a).

________________ Mija Roženičnik

RAČUNOVODSKI
SERVIS

v upravni zgradbi EMA, Mariborska 86, Celje

Dvostavno knjiženje od blagovnih evidenc 
do glavne knjige.

Telefon: 32-112, inf. 279 dopoldan.
UGODNE CENE!
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RENTNO

VARČEVANJE

1. UGODNI POTROŠNIŠKI KREDITI

- z ročnostjo 2,3 in 5 let T + 10,5 %

2. KREDITI SAMOSTOJNIM PODJETNIKOM

- do 1. in do 10. let izhod. obr. mera T + 9%

3. KREDITI ZA KMETIJSKO DEJAVNOST

- do 1. leta z regr. obr. mero

- do 1. leta izhod, obr mera

- do 5. let izhod. obr. mera

4. STANOVANJSKI KREDITI

- do 10 let

T + 10% 

T+9%

T + 10%

T + 9%

Povprašajte pri Hmezad banki v Žalcu (063) 715 - 602 

ah pri njenih agencijah :

- Levec 063 471 - 210

-Celje 063 442 - 604

- Laško 063 730 - 345

- Rogaška Slatina 063 814 -142

- Šentjur pri Celju 063 743 -156

- Slovenska Bistrica 062 815 -495

HMEZAD 25 BANKA

VARČEVANJE
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Šentjurske
NOVICE POTOPIS

S poti po Indoneziji in 
Avstraliji
(2. nadaljevanje)

V Denpasarju, glavnem mestu Balija, 
smo pristali okrog enajste ure zvečer, a sta 
kljub nočnim uram hušknila v nas vročina in 
vlaga. Pričakal nas je šofer v živopisani bali- 
jski noši in prav takim trakom v vranje črnih 
laseh ter nas s klimatiziranim kombijem od
peljal v prekrasen hotel Patra Jasas ob morju.

Razdelile smo se po prostornih klimatiz
iranih apartmajih, ki nudijo vse udobje. Celo 
rahlo hladno nam je bilo, kar je za te kraje 
pravo razkošje.

Zbudila sta nas nas ptičje petje in jasno 
jutro. Presenetila nas je bujna lepota parkov 
okrog hotela in bazenov. Mehke, travnate 
površine so se razprostirale vse do 
razburkanega morja, proti severu pa je bilo 
videti temne monsunske oblake, iz katerih se 
je v pol urice zlila na pregreto zemljo obilna 
ploha. Odločili smo se za dopustniški dan. 
Pred nevarnim soncem smo pobegnili v pri
jetno senco palm in se prepustili masaže 
veščim mladim dekletom. Ko srkamo 
nenavadne sadne koktajle in sanjarimo, se 
moramo kar uščipniti, da potrdimo 
resničnost občutenj. Celo malo slabe vesti 
imamo, ko opazujemo delavce, med katerimi 
tudi ženske nosijo težka vedra malte na glavi. 
Danica prekine naša razmišljanja in reče: 
nikar nas tako ne glejte, tudi mi doma delamo 
kot črnci!

Na rajskem otoku se počutimo res rajsko, 
hrana vsebuje najrazličnejše sadove morja in 
darežljive narave, predajamo se božajočim 
valovom, ki so le nekaj zalivov naprej vaba 
in preiskušnja za deskarje z vsega sveta. 
Dovolj lenarjenja, Bali moramo spoznati še

je cvetočega grmičja, ob ograjah pa so 
speljani vodni kanali do riževih teras, v 
katerih se ljudje brez sramu goli umivajo. 
Mnoge ženske hodijo tudi po cesti zgoraj 
brez. Najprej se ustavimo pri Besakih tem
plju iz 11. stoletja, moramo si nadeti

„r ' 1 .
'S S «'S

Jezero Batur s templjem

Kraljevi tempelj

izven urejenih parkov in plaž!
Kot majhna kapljica leži Bali ob vzhod

nem delu Jave, obkrožata ga Indijski ocean 
z zahoda in Tihi ocean z vzhoda, meri pa 
približno 80 km od severa proti jugu in nekaj 
čez 100 km od vzhoda do zahoda. Okrog 
otoka je ob morju mnogo templjev, ki varu
jejo otok, vseh templjev na otoku pa je baje 
okrog dvajset tisoč, največ hinduističnih, saj 
je na Baliju okrog 80% prebivalcev te vere.

Osnovna šola, ki je edina brezplačna, 
traja šest let, srednje izobraževanje poteka v 
dveh stopnjah po tri leta, v Denpasarju imajo 
tudi univerzo. Zdravniške usluge je potrebno 
plačati, imajo kontrolo rojstev (dovoljena sta 
dva otroka). Delati morajo vsi, za 
brezposelne in ogrožene država ne skrbi. 
Pokojnin skoraj ne poznajo, rezervirane so le 
za majhno število predvsem vladnih 
uslužbencev.

V želji po novih doživetjih združimo kar 
dva poldnevna izleta v celodnevnega in že 
drvimo mimo lepo urejenih naselij, kjer je 
vsaka ograjena parcela sestavljena iz petih 
stavb v obliki templja. Naj večja stavba pred
stavlja družinski tempelj, v eni stavbi je spal
nica, ena stavba je pripravljena za 
mladoporočence, četrta je namenjena gos
tom, peto poslopje pa je kuhinja. Vse polno

saronge(posebne velike rute, ki se lahko na 
narazličnejše načine nosijo ali od vratu spete 
ali okrog prsi ali le okrog pasu kot krilo). 
Odpeljemo se visoko v hribe občudovat 
delno delujoči vulkan Kintamani, pod 
katerim je vulkansko jezero Batur s prekras
nim templjem ob njegovi obali. Obiščemo 
znano vas slikarjev Ubud, kjer spoznavamo 
najrazličnejše tehnike slikanja, se pogajamo 
in kupujemo. Razkažejo nam, kako se ročno 
obdeluje srebro, kako se umetelno rezlja in 
oblikuje iz eksotičnih vrst lesa in težko je 
verjeti, kaj vse zmore napraviti človek.

Šofer in vodič sta ocenila, da lahko tudi 
za naslednji dan predlagata kombinacijo 
dveh tur, vendar le eno za šefa, drugo pa za 
njiju in tudi malo za nas, zaradi popusta 
seveda. Naj jima bo! Peljemo se ob zahodni 
obali do templja Tanah Lot iz 16. stoletja, ki 
je posvečen bogu morja. Zgrajen je na skali 
in le ob oseki lahko prideš do njega, med 
plimo pa izgleda kot bi bil na otoku. Na poti 
v notranjost otoka se ustavimo v opičjem 
gozdu in bližnjem kraljevem templju.

Draga Kovač - Škoberne
(se nadaljuje)
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Šentjurske
NOVICE VINKO /AGODIČ: SPOMINI

Vinko Jagodič: takšen je bil naš čas
(10. nadaljevanje)

Predčasna denacionalizacija
S prvim vlakom "Karavana prijateljstva" je iz Srbije prispela tudi 
družina, pri kateri je bila med vojno številna družina Zdolškovih 
iz Zg. trga. Obširno so mi pripovedovali o vplivu in zadržanju 
Zdolškovih v izgnastvu in prav to me je prepričalo o 
neosnovanosti očitkov, da so Zdolškovi nevarni naši družbeni 
ureditvi.

V daljšem pogovoru s pokojnim g. Zdolškom sem izvedel za 
razlastitve in kazni, ki so jih po vojni doletele. Nazadnje jim je 
bila odvzeta njihova 64 m2 velika trgovina (dovoljene so bile 
trgovine do 70 m2) leta 1948, v kateri je sedaj imela prodajalno 
Resevna. Tudi zato, ker s soprogo na stara leta nista imela ničesar 
za preživljanje, sem se odločil iskati pravne poti za vrnitev 
trgovine. Kljub nasprotovanju lokalne politike sem uspel, da je 
Občinski odbor z redkimi zadržanimi glasovi vrnil trgovino 
Zdolškovim, Ediju Plavštajnerju, povojnemu predsedniku 
občine in tajniku Občinskega odbora borcev pa Alposove 
prostore Ljudske tehnike. V primeru Zdolškovih sem moral 
odgovornega upravnega delavca, ki je pred leti podpisal tudi 
nacionalizacijsko odločbo, grobo prisiliti, da je realiziral novo 
odločbo o vrnitvi.

Tej odločbi je sledilo več intervencij s strani drugih razlaščencev, 
za njihove zahteve pa nismo imeli nobenih pravnih osnov.

Ciklon nad Šentjurjem

21. junija 1968 okrog 11. ure sva se s podpredsednikom OLO 
Atijem Svetino vračala iz Celja. Pred nama seje proti Šentjurju 
valil temen oblak, kije povzročil pravo razdejanje. Na ogled me 
je vozil direktor Komunalnega podjetja Rudi Šalej. Že pri Jugu 
sva naletela na prvo oviro: preko ceste je ležalo podrto drevo. Pri 
prvih hišah Bezovja je bilo podrto gospodarsko poslopje g. 
Pisanca, ki so ga ravnokar mrtvega potegnili izpod ruševin. Na 
Kmetijski šoli je bila porušena garaža. Tam je dobil poškodbe 
traktorist Lenič. Naprej proti Ahacu smo našli podrt kozolec 
družine Plauštajner. S tračnega dvigala v LI Bohor je vihar vrgel 
strojnika Maksa Malovrha. Odkrilo je tudi Klavnico.

Animiral sem republiški štab civilne zaščite ter informativna 
sredstva. Pošta in Elektro sta počasi sanirala svojo škodo, drugo 
škodo so sanirali lastniki sami. Pomagala jim je civilna zaščita, 
ki jo je vodil Jernej Borovnik.

Nekaj zanimivosti
Bivša kalobška godba je "ilegalno" vadila v neki hiši na Planinci. 
Dal sem iniciativo, da se predsednik in podpredsednik sveta za 
Šolstvo in kulturo udeležita njihove vaje. To je bil začetek 
legalizacije" te godbe, ki je postala šentjurska. Pod vodstvom 

kapelnika pokojnega Ivana Ulage je prvič nastopila za 1. maj leta 
1969 pri mini kavarni.

Gradnja šole na Planini se je pričela z zbiranjem lesa in 
Prostovoljnih prispevkov občanov. Na ta način smo prišli v 
republiški načrt izgradnje šol.

13 hektarska kmetija Marije in Antona Kolarič iz Dramelj je 
propadla. Hiša seje zrušila in lastnika sta živela v kmečki peči. 
Ko se je tudi ta zrušila, sta se skupaj z močno podhranjemim 
juncem preselila v stelnjak ob hiši. Vsega naj bi bila kriva 
nesrečna ljubezen. Junca smo jima morali nasilno odvzeti ter ju 
poskušali s pomočjo drameljskega odbornika Antona Vengušta 
ter župnika g. Smolo preseliti v župnišče. Gospodinja je 
preselitev zavrnila, češ kaj briga "črnusla", kje ona stanuje. Za 
denar, ki smo ga dobili za junca ter za les, ki gaje posekal GG, 
so jima občinski uslužbenci zgadili zasilno bivališče, v katerega 
pa se gospodinja ni hotela vseliti. Daljni sorodniki so po njuni 
smrti vse imetje prepustili občini.

10. maja 1967 je bil sprejet dogovor o izdaji kozjanskega 
zbornika. Kasneje je iz te zamisli nastala obsežna knjiga "Svet 
med Bočem in Bohorjem".

Ob strokovnem sodelovanju ing. Toneta Jenšterla sta bila 14. 
junija 1967 dogovorjena ekološka odškodnina za območje 
Blagovne ter financiranje ekoloških merilnih naprav.

O davčnih obremenitvah z obrtniki smo se dogovarjali vsako leto. 
Očitki, da so davki v naši občini višji kot v drugih občinah, so 
bili stalni, toda neupravičeni. Le en sam obrtnik je svojo 
dejavnost prijavil v občini Buje, kjer je bilo na enem naslovu 
prijavljenih 132 obrtnikov. Vsi drugi so z občino pretežno dobro 
sodelovali.

28. septembra 1967 sem v razgovui l z podpredsednikom 
republiške skupščine dr. Brilejem, republiškim sekretarjem za 
finace ing. Cvenkom, zveznim poslancem ing. Bučerjem in 
Francem Svetino predočil nemogoče stanje v občini glede 
prizadevanj za hitrejši razvoj. To je bil temelj kasnejšim in tudi 
sedanjim prizadevanjem okrog spopdbujanja razvoja manj 
razvitih oziroma sedaj demografsko ogroženih.

Zvezni poslanci leta 1967: Viktor Avbelj (Zvezni zbor), Ing. 
Bučer Jože (Gospodarski zbor), Stane Kranjc (Socialno 
zdravstveni zbor), Franc Šetinc (Organizacijsko politični zbor).

Republiški poslanci leta 1967: dr. Jože Brilej, Peter Hlastec, 
Mirko Vrečko, Milan Loštrk in Vera Hlastec.

Ob koncu predstavitve tega mojega obdobja lahko rečem, da je 
bilo to obdobje čas največje harmonije med odgovornimi ljudmi 
v občini, medsebojnega podpiranja in odličnega kolektivnega 
delovanja. Temu dodajam še lojalno sodelovanje delavcev 
občinske uprave.

(se nadaljuje)

STANSERVIS d.o.o.
Valentina Orožna 8c, Šentjur 

Tel,/fax: 063/743-960

Pleskamo kakovostno in poceni!
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NOVICE

ŠENTJURSKE ZGODBE

lili

Zgodba mojega najboljšega prijatelja
Omenjena zgodba se začenja davnega leta 
1973, ko se je moj najboljši prijatelj 
zaposlil v ekonomskem biroju Železarne 
Štore. Odločil se je za delo v novem 
oddelku, ker je v njem bilo treba več delati 
in ustvarjati kot v rjavih šabloniziranih 
sektorjih. Odločil se je tako, ker je rad 
delal, pa še možnost izbire je imel. Imel je 
še eno čudno lastnost: ni bil materialist. 
Nadrejeni so to takoj opazili; 18 let so mu 
nalagali na hrbet vedno več zahtevnega 
dela, vsako napredovanje pa ga je obšlo. 
Samo kakšna organizacijska sprememba 
mu je tu in tam prinesla kak dodatni dinar. 
Delo in znanje nikoli!

Razpad sistema "enim delo - drugim 
denar" mu je ostal samo utopična želja. 
Večkrat sem ga tolažil, da bodo prišli 
boljši časi. Bil je optimist in mi je verjel. 
Še za vizionarja meje proglasil, ko je slišal 
za novoprihajajočo demokracijo. Le kaj bo 
prinesla?

Prišla je kot neurje in razbila železarno na 
13 kosov. Vsak zaposleni se je moral 
prijeti za enega. Prijel se je za tistega, za 
katerega je največ delal in o katerem je 
največ vedel. Na žalost, začelje propadati.

Vedno več je bilo treba delati na 
raziskovanju vzrokov, ne da bi se jih smelo 
najti. Ker jih je dobro poznal, jih je preveč 
prehitro našel. S tem je jezil nove in nove 
predpostavljene, ki so se bali spoprijazniti 
z resnico. Po liniji najmanjšega odpora so 
se rajši zaposlili z nekakšnim 
izdelovanjem raznih seznamov 
tehnoloških viškov in pošiljanjem 
delavcev na čakanje. Edino za to delo so 
lahko sklenili individualno pogodbo z 
večkratnim faktorjem izplačila. Ni jim bilo 
jasno, zakaj je kljub takšnim 
individualnim naporom Livarna prišla v 
stečaj.

Po zakonu o stečajnem postopku se je 
rodila Stečajna Upraviteljica. Tudi njo so 
od samega začetka motili tisti, ki so preveč 
vedeli. Saj so bili nevarni; zaradi njih bi se 
lahko stečajni postopek prehitro končal (še 
danes, po 29 mesecih, ni končan). Še njih 
je poslala domov in med njimi tudi mojega 
prijatelja. Firmo je preimenovala in oddala 
v najem. Ker se najemnik ni spoznal na 
livarstvo, je zadolžil bivšega direktorja, 
naj na delo povabi ključne osebe. On je to 
razumel kot ključne zanj in ne za firmo.

Ker moj prijatelj ni imel bogate kmetije, 
niti na ženo registrirane firme, niti ni bil 
veliki fušer, mu ni ustrezal. Če bi bil vsaj 
dober kšeftar z rabljenimi avtomobili, bi 
mogoče imel kaj šans! Pa še pred 
direktorjem se je izdal, da nima nič 
prihrankov v markah! Od blokovčanov 
tako ni nobene koristi, je rekel direktor in 
odločil, da ne bo nobenega vpoklical.

Prijatelj je postal iskalec zaposlitve preko 
Zavoda. In to v pravem pomenu besede, saj 
rad dela. V enem letu se je prijavil na 
skoraj 70 razpisov. Brez vez, pa še v letih 
- in ni šlo!

Zato pa je šlo brez razpisa pri Resevni. Da 
bi lahko čim več naredil, je moral čim več 
zvedeti. Zato je spraševal. Ni jih motilo. 
Problemi so se začeli, ko je začel manj 
spraševati in več delati. Nič čudnega, edini 
moški, pa še ta rajši dela kot flirta, so si 
mislili. Ko ni nič več spraševal in je le še 
delal, je šlo čez rob: komisija gaje ocenila 
kot neustreznega. Zaradi brezobzirnosti 
komisije je skoraj še za Zavod postal 
neustrezen.

Še naprej seje prijavljal na razpise, na "vse 
živo". Kako vesel je bil, ko mu je končno 
uspelo. "Ali verjameš", mi je rekel, "da 
lahko en mesec poskusno delam v 
financah na Upravni enoti?"

Ker med novimi sodelavci ni opazil 
posebnega navdušenja za delo, tudi sam ni 
hotel izstopati. Pa tudi prejšnje izkušnje so 
ga opozarjale. Zato se je raje posvečal 
raznim vprašanjem, da bi si ustvaril sliko 
(...v prostem času je slikar) o vsebini dela. 
Ker ni dobival ustreznih odgovorov, ga je 
izkoristil sam hudič in ga nahecal, daje na 
predzadnji opazovalni dan začel delati. In 
glej! Takoj naslednji dan se je sestala 
komisija in ga ocenila kot neustreznega (če 
iz podobnih razlogov kot pri Resevni, še ni 
ugotovil). Za čas 15 dnevnega 
pritožbenega roka so ga prestavili v 
telefonsko centralo. Tam bo namreč moral 
delati in se bo še drugim zameril, so si 
mislili. Tako seje tudi zgodilo.

Zdaj, ko čaka na odgovor, se mu je 
porodila izvirna ideja. Ker sva prijatelja, 
mi jo je.zaupal: "Če bo tudi moja pritožba 
ocenjena za neustrezno in bom spet na 
cesti, se bom zaposlil kot cestar." Opozoril 
sem ga, naj tokrat dobro premisli. 
Dvigovanje prahu kot spremljajoči pojav

tega opravila, bi lahko osmodilo kakega 
mimoidočega veljaka, pa bi bil spet 
ocenjen za neustreznega.

Ta moj pomislek gaje tako vrgel iz tira, da 
je v svojo že na pol sivo brado zamrmral 
nekaj kot "Quid nune? Quantum est quod 
nescimus?", zaloputnil z vrati in odšel brez 
"lahko noč!".

F. Barič

On in on

(ali - soCidamost danes)
On seje lepo oblekel, 

okrasil dodatno se s kravato, 
z onim v banduri seje stepel...

...in padla sta v drek in blato.

Ker hitro On gaje premagal, 

so ven iz dreka ga pobrali, 

nekakšne sklade izčrpali, 

vsesplošno fino Ga oprali.

V zahvalo On je sklical sejo, 
na njej glasno je razpravljal, 

v počastitev svoje zmage 

vsem radostno je nazdravljal.

Premagani pa tam v blatu 

še vedno čofota in kima: 
na kak način, da ven prileze, 

ko še za čistilnico več nima.

F. Barič - Fib

tHčerši

Kaj sem na pot v življenje 

tebi, hčerka moja mala, dala, 

da v množici, v delu in skrbeh 

ne bi sama tam ostala?
Otroško srečo v očeh 

in lep nasmeh v dlaneh, 

mladostna krila.
Dovolj,
da bi se življenja veselila 
in zadovoljstvo z drugimi delila?

Ivanka Uduč
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Kemoplastov zmagoviti pohod še traja
Gospod Lapornik, letošnjo sezono ste si v KK Kemoplast 

zastavili precej ambiciozno. V klub ste pripeljali tri močne 
°krepitve in tudi novega trenerja. Kakšni so vaši cilji ?

Naši cilj je, da se ekipa z novimi igralci toliko okrepi, da nam uspe 
uvrstitev v A2. SKL. Trenutno nam to dobro uspeva, saj smo nanizali 
^ enajst zaporednih zmag in na lestvici zaostajamo samo za Radovljico.

Okrepitve vsekakor niso bile zastonj in najbrž tudi marsi
katerega bralca zanima, kolikšen je proračun KK Kemoplast za 
letošnjo sezono.

Proračun znaša 130.000 DM. Glavni sponzorje seveda Kemoplast 
do.o., vendar ne smemo zanemariti deleža ostalih sponzorjev. To so 
Predvsem šentjurski podjetniki, ki so nam ponudili finančno pomoč, za 
kar smo jim zelo hvaležni, vendar to še vedno ne zadostuje.

Kolikšen je torej delež Kemoplasta v celotnem klubskem 
Proračunu?

Naš delež v celotnem proračunu je bil dogovorjen pred sezono in 
znaša blizu 70.000 DM. Sezone še ni konec, pa smo to vsoto že v celoti 
dali. Zdaj računamo še na pomoč drugih.

Po mojem mnenju je prihodnost lahko velika ali pa tudi ne. Delo v 
klubu je zaenkrat še prostovoljno - opravljamo ga ljudje, ki smo tudi 
drugače precej zaposleni. Kot direktor Kemoplasta nimam veliko časa, 
da bi se ubadal še z organizacijskimi zadevami v klubu in razmišljam o 
odstopu z mesta predsednika KK Kemoplast. Če se uvrstimo v A2. SKL 
bomo zagotovo zaposlili nekoga, ki bo skrbel za organizacijski del.

Bi želeli na tem mestu še kaj dodati?
Želim si, da bi se v Šentjurskih novicah več pisalo o šentjurski 

košarki, saj se ji po mojem mnenju namenja premalo prostora. Hkrati 
pa moram omeniti precej nepravično delitev denarja iz občinskega 
proračuna na Športni zvezi. Veliko premalo denarja iz proračuna gre za 
košarko. Rad bi, da bi se v prihodnosti delala analiza, kam je šel določen 
denar in točno, za kaj se je ta denar porabil.

Kot vemo, bo 28. t.m. v Šentjurju velik športni dogodek, 
namreč kvalifikacijska košarkarska tekma za vstop na EP 1997 
v Barceloni med reprezentancama Slovenije in Madžarske. 
Kako vam je uspelo dobiti organizacijo te tekme?

Kandidatov je bilo ogromno. Ker smo bili precej vztrajni, so nam 
na KZS le ugodili in nam dodelili organizacijo tekme z Madžarsko.

Kakšen obisk pričakujete na tekmi?

Igra in z njo tudi uspehi KK Kemoplast močno temeljijo na 
"tujih" igralcih. Brez okrepitev bi se težko potegovali za tako 
visoka mesta v ligi. V nedogled ne bo možno graditi igre na 
kupljenih igralcih. Zanima me, kako se v vašem klubu dela z 
mladimi generacijami.

? .i •m
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KK Kemoplast Šentjur

Z dograditvijo nove telovadnice v Hruševcu smo pridobili ustrezne 
Pogoje za uspešno delo z mladimi. Letošnja generacija kadetov je tako 
dokaj uspešno nastopala v ligi, starejši in mlajši dečki že tri mesece 
vsakodnevno trenirajo pod vodstvom trenerja Toma Goloba, nam
eravamo pa ustanoviti tudi mladinsko ekipo, ki jo bo verjetno treniral 
Stanislav Lukič, kije pred nekaj sezonami že vodil našo člansko ekipo.

Zdi se mi, da so največji problemi pri generaciji kadetov in 
mladincev, kjer se še najbolj kažejo pomankljivosti šentjurske 
košarke. Igralcev ni dovolj, pa tudi trenira se razmeroma slabo. 
Pred letošnjo sezono ste že nameravali sestaviti ekipo, ki bi 
Igrala v D. SKL in bi se v njej kalili nekateri mladi igralci, ki 
Zaradi nakupov novih igralcev ne pridejo v prvo ekipo.

•la, res je. Na začetku letošnje sezone smo se pogovorjali o us
tanovitvi te ekipe. Treniral naj bi jo g. Draško Adžič. Na žalost pa je 
Prišlo do nekaterih nesoglasij in stvar je potem padla v vodo. Te napake 
Se ne smejo več ponavljati.

Kako vi vidite prihodnost šentjurske košarke?

Pričakujem polno dvorano, kar pomeni nekje med 1000 in 1100 
gledalcev.

G. Lapornik, najlepša hvala za današnji intervju. Želim vam 
še veliko športnih uspehov pri vašem nadaljnem delu.

Hvala vam.
Samo Gazvoda

V nedeljo začetek spomladanskega dela prvenstva
Članska ekipa NK Šentjur končuje zimske priprave, ki so potekale 

dva meseca in pol. Prvi del priprav so opravili doma, v telovadnici in na 
pomožnem igrišču. Kljub pravi zimi so v januarju odigrali štiri pri
jateljske tekme. V Zrečah so premagali domačine s s 6 : 1, v Šentjurju 
trbovljski Rudar z 2 : 0, z Velenjskim Rudarjem izgubili v Moziiju z 
najmanjšo razliko, bilo je 2:1, zadnjo tekmo z mariborskim Železnučar- 
jem pa so igrali neodločeno 2 : 2.

V začetku februarja so šli na priprave v Ankaran. Tudi tam so 
odigrali 4 tekme. Premagali so prvoligaša Izolo z 2 : 0, z NK Kozina je 
bilo 2 : 2, izgubili pa so z Beltinčani in Torpedom iz Ukrajine.

Športni direktor Emeršič je povedal:"S pripravami smo zadovoljni, 
saj smo napravili vse, kar smo načrtovali. V naslednjih dneh bomo še 
delali na igri in taktiki, kar se na zasneženih igriščih ne da. Rezultati 
kažejo, da smo napredovali."

Zdaj trenirajo doma, čeprav je igrišče še zasneženo in neugodno za 
treninge. Prejšnji teden so odigrali še dve prijateljski tekmi. Na Vran
skem so premagali tamkajšnjega četrtoligaša s 3 : 2, z Aluminijem iz 
Kidričevega pa je bilo neodločeno 0 : 0.

Po odhodu kapetana Janija Žilnika in Bojana Bevca (zdaj trenira 
mlajše selekcije) so dobili nove okrepitve. Prva okrepitev je Mitja Pirc, 
ki je prišel iz Šmartnega, druga Bojan Romih, katerega jim ie za 6 
mesecev posodil Publikum, tretja pa Robi Vrečko, ki se vrača v Šentjur. 
Pomočnik trenerja Grbavaca in trener vratarjev je postal Valentin Štan- 
car. Novi kapetan je Mitja Marinček.

V moštvu je zdaj 19 igralcev: Fideršek, Salkič, Marinček, Valek, 
Blatnik, Podrepšek, Radič, Križnik, Kačičnik, Grbavac, Vavdi, Romih, 
Ahčan, Pirc, Vrečko, Kidrič, Zupanc, in Stanič. Pašalič zaradi bolezni 
še ne bo igral.

V nedeljo se začene drugi del prvenstva, Šentjurčani odhajajo v 
goste k NK Vevče.

Nataša Zupanc
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Smučarski praznik na Slivnici
Kljub sneženju se je v nedeljo, 4. februarja, zbralo v Kotah na 
Slivnici preko sto gledalcev, ki so z velikim zanimanjem 
spremljali boje svojih smučarskih skakalcev.

Zadnja tekma na Slivnici je bila pred petimi leti, potem pajim jo 
je zima vsakikrat zagodla ter preprečila mladim Slivničanom, da 
bi dokazovali bližnji in daljni okolici, dajim v smučarskih skokih 
ni para. Letos jim je vendarle uspelo.

V starostni kategoriji do 15 let so bili najboljši Tomi Leskovšek 
(26 in 24 metrov), Denis Leskovšek (23 in 22,5 m), oba iz 
Slivnice, tretji pa je bil Ambrož Šešerko ( 23 in 22,5 metrov).

Skupina od 16 do 21 let: Boris Pungaršek (29,5 in 29 metrov), 
Iztok Leskovšek (28,5 in 23 metrov) in Gorazd Hemavs (26 in 
25 metrov. Vsi so doma iz Gorice.

Člani: Franc Vodeb - Nani (dvakrat 31,5 m), Matjaž Sluga (29 in 
28 metrov, Janko Kantužar (27,5 in 25,5 metrov).

Na vrhu zaletišča skakalnice, ki dopušča do 40 m dolge skoke, 
se je zbralo 26 korajžnih fantov. Med tekmovalci ni bilo več 
Čretnikovih fantov, ki so s precejšnjo mero entuziazma in brez 
pomoči šentjurske športne zveze pred leti zgradili to športno 
napravo. Pač, menjava generacij. Toda brez njih tudi tokrat ni 
šlo; organizacija tekme ni prav nič manj zahtevna od samega 
skakanja.

Vse je potekalo kot se Sika. Namesto fanfar je nategnil svojo 
frajtonarico Franc Vodeb s Slivnice, v dolini ob izteku so pridno 
točili čaj in kuhano vino, spikerja Zoran Leskošek in Kumberger 
sta skrbela za duhovito komentiranje tekme, fantje pa so skakali, 
daje bilo veselje. Poleg obilice poskusnih skokov so jim sodniki 
odredili po tri v konkurenci, za končni plasma sta štela po dva 
najdaljša skoka. Z ocenjevanjem sloga si sodniki niso belili glav, 
saj je vsakomur jasno, da je le brezhiben skok lahko tudi dolg. 
Za nameček so si privoščili še tekmo za rekord skakalnice. 
Skratka, vzdušje je bilo prav spodbudno in res je škoda, da se 
smučarski skoki v Kotah niso bolj prijeli v šentjurskem prostoru. 
V primerjavi z že precej dolgočasnimi turnirji malega nogometa, 
je bil zimski športni popoldan na Slivnici prijetna osvežitev.

Naštejmo še organizatorje: Ivč Čretnik, Franc Vodeb, Janko 
Kantužar in Grega Voga.

Štajeravto je Ojstrškov pokrovitelj
Trgovina z avtodeli Štajeravto iz Slovenskih Konjic je 

sklenila sponzorsko pogodbo z atletom Tonetom 
Ojstrškom. Tone je eden izmed perspektivnih slovenskih 
tekačev na dolge proge, je tudi nosilec dveh medalj z 
atletskih prvenstev Slovenije, prav tako je kategoriziran 
športnik mladinskega razreda pri Olimpijskem komiteju 
Slovenije.

S krosa v Murski Soboti
Na mednarodnem krosu za pokal Adidasa so šentjurski 

atleti dosegli naslednje uspehe: v pionirski konkurenci sta 
Lidija Kamenšek in Jaka Zupančič osvojila tretji mesti, med 
mlajšimi mladinkami je bila Alja Belak šesta, v močnem 
članskem teku so bili Ivan Kukovič šesti, mladinec Tone 
Ojstršek enajsti in Primož Pangerl trinajsti.

Na mednarodnem krosu v Kapfenbergu sta Ivan Kuk
ovič in Primož Pangerl osvojila 5. oziroma 9. mesto.

Vlado Arina k

Urška Srdii tretja v državi
Članica Šahovskega društva LIPA Šentjur Urška 
Srdič je v zadnjem času zabeležila dva velika uspeha. 
V kategoriji deklic do 14 let je najprej zmagala na 
regijskem prvenstvu, nato pa je osvojila še 3. mesto 
na državnem prvenstvu.

AK Trgohlad 15. v Evropi
Ženska ekipa AK Trgohlad Šentjur si je 

kot lanski ekipni državni prvak v krosu 
pridobila pravico zastopati Slovenijo na 
klubskem ženskem prvenstvu Evrope. Tek
movanje je bilo 2. februarja v Pescari v 
Italiji.

Na 1000 km dolgo pot seje s kombijem 
podalo 6 tekmovalk, ki so iz Italije prinesle 
velik pokal in plaketo za osvojeno 15. 
mesto.

Uvrstitev je bila boljša kot so na tihem 
pričakovali. Klubski prvak Evrope je 
postala ekipa Španije, druga je bila Por
tugalska, tretja pa Rusija.

S tekmovanja so prinesli kopico lepih 
vtisov, na sami prireditvi pa so razdelili 
precej promocijskega materiala o Sloveniji 
in Šentjurju. Sprejeli so jih predsednik 
evropske atletske zveze, italijanski minister 
za šport in župan Pescare. Tekmovanje sije 
ogledalo nekaj desettisoč gledalcev, ki so v 
svečanem defileju zelo glasno pozdravili 
našo ekipo.

Pot v Italijo so nam omogočili: 
Trgohlad, MD 777, Alpos, Jurmes ter 
občina Šentjur in Športna zveza Šentjur.

Vlado Arina k

Mila Juventus je 
prvak
Šentjurski klub malega nogometa 
Mila Juventus, ki sicer zaradi 
premale hruševske športne dvorane 
igra domače tekme v Celju, niza 
uspehe. V zadnjih kolih je na 
gostovanjih premagal favorizirane 
Ljubljančane Elektre Rogič s 6: 3 in 
Šanpier Hlape iz Nove gorice s 6 : 
1, doma pa Carioce iz Maribora z 8 
: 3. Po prvem delu državne lige so 
na prvem mestu.

M. Budiša

Zahvala
Učenci 8. razreda OŠ Planina smo 
bili z razredničarko izredno 
presenečeni in veseli, ko smo 
zvedeli, da nam je gospod Mirko 
Kovač daroval denar od sejnin 
Odbora za ceste za naš končni 
izlet. Taki primeri so danes redki 
in osamljeni, zato se mu iskreno 
zahvaljujemo
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Nagrade za križanko številka 33 podeljuje Zlatarstvo Milan Gajšek iz Šentjurja. Žreb jih je razdelil takole: Gajškove uhane bo nosila Kaja 
__°scdla s Ponikve, zlata obeska pa Marjana Baumkirher z Brda in Marija Moškatelc iz Tratne.

Spoštovani urednik!
„ Upam, da ste opazili, da sem izpustila 
gospoda" pred "urednikom". Sem namreč 

zadnjič prebrala, da Vas je nekdanji tovariš 
'n se<ianji gospod Artnak iz LDS zapisal med 

enkalce, kar meje hudo presenetilo, saj ste 
!e m' vselej zdeli prej nekoliko roza kot 

0'kasti. Prav zaradi njega sem hotela napi- 
Sat' Spoštovani tovariš urednik", a ker sem 
Se ustrašila, da bi potem pri vas oplela s svojo 
111 ^ko - znano je, da so rdečekožci sila 
Zamerljivi - sem se odločila za srednjo pot. 
^em brihtna, ne?

F*a hitro k moji Planini!

Zelo me je razjezil naš celjski rojak 
anček, ki zaradi tistih Ličnikov, ki jih je 
hote prispeval za razvoj planinskega pod

jetništva, dela tak cirkus. Ne vem zakaj se 
P—» ko pa seje zgodilo le tisto, za kar seje 
°n pred leti, ko je kandidiral za Grosa, tako 
''r°če zavzemal, namreč, da je potrebno 
°nkretno pomagati domačim podjetnikom. 
a »e spreneveda se, ko se dela, da ne pozna

planinskih finančnih in zavarovalniških fint! 
In da "d.o.o." po domače pomeni "dolžan 
okrog in okrog"! "SP" pa po mnenju kra
jevnega funkcionarja pomeni "svobodni 
podjetnik", kar je zadosten razlog, da on 
osebno z enim očesom ter s pomočjo inšpek
cij dosledno bedi nad tistimi SP - ji, ki z 
bogvekako nabranim kešom kvarijo staro
davno trško arhitekturo. Prav zaradi slednjih 
se je močno razburil bivši planinski zidar. 
Saj je res grozno, da se kaj takega dovoljuje 
ljudem brez trškega rodovnika! Šele ko je 
zvedel, da v bližini Sejmiša raste nova hiša 
pregrehe in ne nevemkakšna banka ali po
dobno nepotreben lokal, seje umiril.

Ali ste vedeli, daje Planina razdeljena na 
zgornji, srednji in spodnji trg? Sem slišala, 
da tisti, ki se imajo za zgornji sloj, hodijo v 
spodnji trg, kjer imajo v Montparisu prave 
orgije. Menda se izživljajo celo nad ne
dolžnimi polži, žabami in podobno golaz
nijo. Res ne zastopim, kako so se lahko naši 
ljudje tako ogabno spridili.

Srednji trg obvladuje Beznica, ki je tudi 
neuraden sedež krajevnih oblastnikov. 
Poleti, če sem res hudo žejna, se tudi sama 
tam rada mimogrede oglasim in si privoščim 
za 20 tolarjev cenejši pir iz flaše.

Najraje pa hodim na Fakulteto v zgorn
jem trgu. Od časov, ko sem tjakaj hodila v 
osnovno šolo, so tam opazni veliki kuriku- 
lami premiki na lepše.

In še za konec, spoštovani urednik, vi, ki 
ste tam malo bližje občini, mi morda vi lahko 
poveste, ali smo prodali naše vodovode JKP 
ali nismo? Saj bi vprašala naše planinske 
občinske svetnike, pa so mi rekli, naj ne 
norim, ko pa je vsem razen meni znano, da 
dva kovert z materiali za sejo sploh ne od
preta, tretji jih pa ne razume. Pa bi res rada 
vedela, čigavo vodo pijem in če je to z vodo
vodi res povezano z novo centralno kurjavo 
v prostorih KS ter s čudežno izginjajočim 
kurilnim oljem?

V pričakovanju odgovora vaša 
vdana Pepca Planinc!
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LAHKO BI BILO RES ......

:

Gasilci vedo, kaj se sika
Šentjurski gasilci so ponovno izkazali 

svojo skromnost: čeprav ima Občinska gasil
ska zveza več funkcionarjev, so zanje kupili 
eno samo skromno osebno terensko vozilo za 
cca 50 000 DEM. Res ne gre, da bi se vozil 
gospod predsednik na sestanke in veselice z 
osebnim avtom ali morda celo s svojim 
nezanesljivim vozilom! Zdaj smo lahko mirni, 
saj ni več nevarnosti, da bi v primeru požara ali 
druge naravne katastrofe, npr. zaradi zanikrne 
zasnežene ceste, ostali brezmočno odrezani od 
njega.

Gasilci vedo, kaj se sika - 
drugič

Novo osebno gasilsko terensko vozilo ima 
tudi svoje muhe, ki jim je lahko kos le izšolana 
roka, zato Občinska gasilska zveza menda išče 
profesionalnega šoferja. Avto ima nareč toliko 
elektronike in avtomatike, kiji ne more biti kos 
navadna umrljiva gasilska duša in se mi
mogrede lahko zgodi nesreča. Tako se je npr. 
že zgodilo, da je gospod poveljnik skoraj 
podlegel pljučnici, ko mu avtomatika na poti v 
Dolgo goro najprej ni hotela zapreti oken, po
tem pa ga za nameček vsega prezeblega ni 
hotela spustiti iz vozila. Pa še pol fešte je za
mudil!

Nov kiosk za časopise
Odprli naj bi ga kar v novo adaptiranih 

prostorih šentjurskega Centra za socialno delo 
in bi služil predvsem za potrebe tega urada.

Obstaja tudi možnost, da bi bil kiosk organi
zacijska enota Centra. Tam zaposleni uradniki 
menda preštudirajo toliko te literature, da je 
potreba utemeljena.

Čigava trofeja bo podžupan 
Pungartnik?

LDS ga sicer že razglaša kot strankarsko - 
politično trofejo, ni pa še jasno, kdo naj bi ga 
odstrelil in si ga dal nagačiti. LDS - ovci bi ga 
že podrli, le na svoji steni ne marajo njegove 
glave. Pravijo, da bi bilo primemo, če bi ga 
župan namestil zraven svetega Jurija v poročni 
sobi.

Brez volilne strategije ne bo 
šlo

Kot kaže, so s pripravami najbolj pohiteli v 
vodilni SKD. Iz dobro obveščenih LDS - 
ovskih krogov je prišla novica, da so se 19. tega 
meseca v precejšnji tajnosti sestali v Ipavčevi 
hiši z vsemi župniki iz občine.

ne bo rešilo, če bo še naprej, tako kot letos, 
hodil na pohode s 14. divizijo.

Gasilec Riko na strankarskem 
prepihu

Iz planinske Beznice sporočajo, daje plan
inska oblastna naveza LDS - SKD oziroma 
Knez - Romih slednjič le sklenila prevzeti v 
svoje roke tudi najpomembnejšo planinsko 
inštitucijo - gasilce. Riko bo prevzel mesto 
tajnika društva za zaščito kanarčkov.

Naša tajnica zna
Izbira izmed skoraj 150 kandidatov za 

mesto občinskega finančnega referenta bi 
povprečnega uradnika spravila ob pamet, ni pa 
vrgla iz tira tajnice občine Brigite. Menda je 
opravila en sam informativni pogovor, kajti 
njenim kriterijem, poleg tistih v razpisu, da 
mora biti kandidat njen sorodnik in sosed, je 
odgovarjala tako ali tako samo ena vloga.

TV križ - kraž
Aktivnost šentjur

skega poslanca v 
državnem zboru je 
dokazana. On ni tak 
kot tisti, ki slonijo v 
bifeju; na TV smo 
videli, kako se je med 
parlamentarno bitko 
spoprijel s - križanko. 
To pa ga pri Peterletu

tvf-

OPTIKA GLESCIC s
BORIS GLEŠČIČ 

Šentjur, Ul. Dušana Kvedra 6b 
Tel.: 0609/623 028

Poslovati začnemo v mesecu februarju 
vsak dan od 9. do 16. ure, sobota od 8. do 10. ure.

NUDIMO VAM:
- strokovno računalniško kontrolo vida
- računalniško izbiro najlažjih in najboljših vrst stekel
- očesna ambulanta 

OČALA VSEH VRST:
- fotosenzibilna
- bifokalna
- multifokalna (z garancijo)
- stanjšana
- plastična
- sončna očala RAVBAN
- najboljše kontaktne leče, mehke in poltrde, proizvajalca 

Bauch & Lomb
CARL ZEISS, ESSIL0R

- vse dioptrijske podatke vodimo računalniško
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Spoštovani upokojenci!
Ali razmišljale o tem, da bi bilo bolje hraniti denar 
v banki kot doma? Ali še vedno čakate doma, da Vam poštar 
prinese pokojnino? Pridružite se vsem tistim upokojencem, ki 
prejemajo denar na hranilno knjižico ali tekoči račun.
Ste se vprašali ZAKAJ?
• denar je varno naložen in se obrestuje,
• denar lahko dvignete na vseh 31 enotah Banke Celje ter 

vseh poštah brez provizije,
• kot imetniki tekočih računov lahko dvigujete denar na 

vseh bankomatih po Sloveniji 24 ur na dan; hkrati Vam 
bankomat omogoča tudi polog gotovine ter plačilo 
položnic,

• za brezgotovinsko plačevanje Vam nudimo plačilne kartice 
ACTIVA inACTIVA EUR0CARD/ MASTERCARD,

• če ne potrebujete celotne pokojnine takoj, so Vam na voljo 
različne oblike vezav.

Če še nimate hranilne knjižice ali tekočega računa, Vam to 
uredijo v vseh ekspoziturah naše banke.

la vse dodatne informacije v zvezi z bančnim 
poslovanjem smo Vam na voljo v vseh enotah Banke Celje.

V varnem zavetju tradicije.
V Banki Celje.

banka celje


